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n BÖCEK’in sık sık yurt dışına çık-
masını da eleştiren Çetin, “Kendisini 
bu şehirde çok fazla göremiyoruz 
Sayın Başkan artık şehrine dönme-
lidir. Ekrem İmamoğlu’nun arkasında 
gezmeyi de bıraksın.” dedi.

AK PARTİ İL BAŞKANI ALİ ÇETİN KÖRFEZ’İ ZİYARET ETTİ
 

BAŞKAN BÖCEK
HALKTAN UZAK
Ak Parti Antalya İl Başkanı Ali Çetin, Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in zafer sarhoş-
luğu içinde olduğunu savundu. Çetin, “Konyaaltı’nda görev yaparken halkın gönlünde bir yeri var-
dı ama şimdi halktan uzak. Bu gafletten bir an önce uyanmalı ve Antalya’ya hizmet etmeli.” dedi

M
uhtarlar ve meclis üyeleri 
dâhil olmak üzere birçok 
vatandaşın Başkan Bö-
cek’ten randevu alamadı-

ğını iddia eden Ali Çetin,  “Antalya’da 
artık ulaşılmayan bir Muhittin Böcek 
profili var. Konyaaltı Belediye Baş-
kanlığı döneminde halkın gön-
lünde bir yeri vardı ama şimdi 
halktan uzak. Bu gafletten 
bir an önce uyanmalı ve 
Antalya’ya hizmet etme-
li.” diye konuştu. 
n HABERİ 5’TE

                    ZAFER SARHOŞLUĞU İÇİNDE

A
ntalya Körfez Gazetesi’ni ziyaret 
eden AK Parti Antalya İl Başkanı 
Ali Çetin, çarpıcı açıklamalar yaptı. 
Çetin, sürekli “18 ilçeyi kazandık” 

sözünü tekrarlayan Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’in zafer sarhoşluğu 
içinde olduğunu iddia eti. Çetin, “Vatandaş 
bu söylemlerle değil, hizmetle ilgileniyor. 6 
yılda bir projenin başında Muhittin Böcek’in 
fotoğrafını görmedik.”dedi.

                    ULAŞILAMAYAN BİRİ OLDU 
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Ali Çetin

n “YEŞİL OSB Temiz Antalya” 
Projesi, Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı 
desteğiyle 9 ay süren çalışmaların 

ardından tamamlandı. 
Antalya OSB Başkanı 
Hasanali Gönen, “13 
bölge firmamızın yıllık 
yaklaşık olarak 12 mil-
yon TL tasarruf sağla-
yabileceği görülmüştür” 
dedi. n HABERİ 2’TE 
  

ÇEVRECİ OSB
                    

n GÜNDOĞMUŞ ilçesin-
de ‘saklı cennet’ olarak 
anılan Uçansu Şelalesi 
Mart ayında kurumuştu. 
Şelalenin nisan yağmurları 
ile muhteşem görüntüsüne 
yeniden kavuşması sevinç-
le karşılandı. n 8'DE

ESKİ GÖRÜNTÜSÜNE
YENİDEN KAVUŞTU
                    

n ANTALYASPOR Asbaşkanı Basın 
Sözcüsü Fatih Gürcü’den dikkat çeken 
bir çıkış geldi. Kimsenin arka bahçesi 
olmadıklarını söyleyen Gürcü, iddialar 
hakkında “Reyting uğruna iftiralarla 
bir yerlere yaranmaya çalışanların boş 
lakırdısı” dedi. n SPOR'DA

Fatih Gürcü’den zehir zemberek paylaşım

Boş lakırdılarla
bizi sarsamazlar

n MİMARLAR Odası 
Antalya Şubesi müze 
binasının yeni yapılacak 
projeyle entegre edilme-
sini istedi. CHP Antalya 
Milletvekili Aliye Coşar 
ise müzenin yıkılmasını, 
kentin hafızasına vurula-
cak kültürel bir darbe ola-
rak nitelendirdi. n 4’TE  

MÜZE TARTIŞMASI
Antalya’da Arkeoloji Müzesi 

binasının yıkılarak yeni bir 
bina yapılmak istenmesi 

tepkileri beraberinde getirdi.

                    KENT KÜLTÜRÜNE DARBE

n MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, Köy Enstitüleri’nin kuruluşunun 
85’inci yıl dönümü dolayısıyla düzenlenen 
törene katıldı. Uysal, “Köy enstitülerinin 
güncellenmiş müfredatı ile Türkiye’nin her 
yerinde yeniden ayağa kalkmasını temenni 
ediyorum” dedi.  n 5’TE 

Köy enstitüleri
tekrar açılmalı

n Köpekten kaçarken 
trafik kazasına kurban 
giden  9 yaşındaki 
Mahra Melin’in babası 
Murat Pınar, sosyal 
medyadan yaptığı 
yürekleri dağlayan pay-
laşımla kızının doğun 
gününü kutladı.  n 5’TE 

Babadan yürek
yakan mesajlar

n KONYA’NIN Taşkent ilçesinde 2011 
yılında inşa edilen HES projesinde başka 
bir üretim lisansına gerek duyulmaksızın 
GES projesi eklenmek isteniyor. n 6’DA 

HES olmazsa
GES yapalım

n ANTALYA Şehir Hastanesi 
Başhekimi Doç. Dr. Nedim 
Ongun, hastanenin kısa 
sürede önemli bir sağlık üssü 
haline geldiğini belirterek, “Bu-
gün geldiğimiz noktada günde 
ortalama 10 bin hastaya hiz-
met veriyoruz” dedi. n 4’TE 

SAĞLIK ÜSSÜ HALİNE GELDİ
n TIBBİ Onkoloji Uzmanı Prof. Dr. 
Mustafa Özdoğan, ANSİAD’ın konuğu 
oldu. ‘Kendimi ve Ailemi Kanserden ve 
Kronik Hastalıklardan Nasıl Korurum?’ 
başlıklı sunum yapan Özdoğan, “İnsan 
ömrü genetik olarak sınırlı ancak doğ-
ru alışkanlıklar, erken ölümlerin yüzde 
40’ını önleyebilir” dedi. n 2’DE 

Sağlık söyleşisi

n AKDENİZ 
Üniversitesi Su 
Ürünleri Fakül-

tesi Dekanı Prof. 
Dr. Jale Korun, 

baharın gelmesi 
Akdeniz’e göç 

eden denizana-
larının balıkçılığı 
ve insan sağlığını 

tehdit ettiğini 
belirtti. n 8’DE 

DENİZANASI 
UYARISI

12 MİLYON TL TASARRUF

SAKLI CENNET
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Batı Akdeniz Kalkınma 
Ajansı (BAKA) desteği, 
Sanayi ve Teknoloji 
İl Müdürlüğünün iş 

birliğinde yürütülen ve 9 ay 
süren yoğun bir çalışma sürecinin 
ardından başarıyla tamamlanan 
“Yeşil OSB Temiz Antalya” 
projesinin kapanış toplantısı, 
Antalya Organize Sanayi Bölge 
Müdürlüğü Atatürk Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirildi.  Top-
lantıya, Antalya Organize Sanayi 
Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı 
Hasanali Gönen, Batı Akdeniz 
Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri 
Volkan Güler, Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkan Yardımcısı 
Hakan Pakalın, Korkuteli OSB 
Başkanı Osman Bahçe, Organize 
Sanayi İş İnsanları Derneği Baş-
kanı Mehmet Atılgan, Akdeniz 
Üniversitesi Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Cengiz Toker, KOSGEB 
İl Müdürü İbrahim Uğur Erkış, 
TÜBİTAK temsilcileri, proje 
faydalanıcısı firmaların yetkili-
leri ve bölge sanayicileri katıldı.
Toplantı, merhum ATSO Başkanı 
Ali Bahar’ın hatırasıyla, İstiklal 
Marşı ve saygı duruşuyla başladı. 
17 Temmuz 2024’te başlayan 
proje, 2023 yılı Üreten Şehirler 
Programı kapsamında destekle-
nirken, Antalya Organize Sanayi 
Bölge Müdürlüğü’nün başvuru 
sahibi olduğu ve merhum Başkan 
Ali Bahar’ın açılışını yaptığı son 
proje olma özelliğini taşıyor. Pro-
je kapsamında olan gıda, kimya, 
kauçuk-plastik, metal ve elektrik 
sektörlerinde faaliyet gösteren 
13 firmaya TÜBİTAK MAM iş 
birliğinde temiz üretim etütleri 

yapıldı, danışmanlık 
ve raporlama hiz-
meti sağlandı. 

BİRLİKTEN GÜÇ 
DOĞDU 
  Toplantının 
açılışında 
konuşan An-
talya Organize 
Sanayi Bölgesi 
(OSB) Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Hasanali Gönen, 
şu ifadeleri kullandı, 
“17 Temmuz’da 2024’te 
açılışını yaptığımız toplantıyı 
maalesef 19 Temmuz 2024’te 
kaybettiğimiz rahmetli Ali Bahar 
kardeşimiz yapmıştı. İçimizde 
buruk bir sevinç var. Her zaman 
onun bu projelerini ileriye götür-
mek için, her yıl Bölge Müdürlü-
ğümüz ve Yönetim Kurulu olarak 
onun tüm projelerinin arkasında-
yız ve takipçisiyiz. Son 10 yıl içe-
risinde bölge müdürlüğümüz ev 

sahipliğinde gerçek-
leştirilen 400’ün 

üstünde etkinlik 
var. 634 farklı 
kuruluş, 15 
binin üstünde 
katılımcıyla 
bir araya 
gelerek 
bölgemizde 
istişare kültü-

rünün oluş-
masını destek-

lemeye çalıştık. 
Antalya Organize 

Sanayi Bölge Müdür-
lüğümüz, OSB’ler içinde 

tanımlanan güncel gerekliliklere 
uygun olarak, hizmet sürecinde 
ihtiyaç duyulan tüm araç gereç-
lerle ve kaynaklarla donatılmış 
durumda. Bugün 734 hektarlık 
bir alanda, 8 ana sektörde, toplam 
25 bin çalışanı olan, 300’ün 
üstünde firması olan bir organi-
ze sanayiyiz. Türkiye’de ‘Yeşil 
OSB’ unvanı alan ilk 11 OSB 

içerisindeyiz.” 

 12 MİLYON TL TASARRUF 
  Çevreyi ve sosyal değerleri ön 
planda tutma politikamızın gerek-
liliği ve firmalarımızın uluslararası 
platformlarda rekabet edebilirliği-
nin artırılması amacını taşıdığını 
aktaran Gönen, “Yeşil Dönüşüm 
çalışmalarımız kapsamında şehri-
miz ve bölgemiz firmaları için son 
iki yılda toplam 17 farklı eğitim 
ve farkındalık organizasyonu ger-
çekleştirdik. Yeşil OSB ve Temiz 
Antalya Projesi de bu kapsamda 
gerçekleştirdiğimiz projelerden 
biri. Batı Akdeniz Kalkınma 
Ajansı desteği ve Sanayi ve 
Teknoloji Müdürlüğü ortaklığıyla 
hayata geçirdiğimiz projeyle TÜ-
BİTAK uzmanlarınca belirlenen 
13 bölge firmamız için ücretsiz 
temiz üretim etütleri gerçekleş-
tirdik. Ayrıca süren temiz üretim 
etütleri neticesinde TÜBİTAK 
uzmanlarımız tarafından kapsamlı 
raporlar oluşturuldu. Konsolide 
etüt raporları gösterdi ki, ilgili böl-
ge firmalarımızın yapacağı enerji 
verimliliği iyileştirme neticesinde 
bir yıl içerisinde yaklaşık bin 450 
ton karbon salınımı önlenebile-
cek ve 13 bölge firmamız yıllık 
yaklaşık 12 milyon TL tasarruf 
sağlayabilecek. Basit hesaplama 
usulüyle konuya yaklaştığımızda, 
enerji etüt çalışmalarının bölgemi-
zin tüm firmalarına uygulanması 
durumunda bu tasarrufun yaklaşık 
24 katına çıkması mümkün. Bu 
tasarruf miktarı, küçük ölçekli bir 
fabrikanın kurulması için sermaye 
teşkil edecek boyutta” diye konuş-
tu.  n İHA 

Yeşil OSB temiz 
Antalya projesi

1450 TON KARBON SALINIMI ÖNLENECEK   

“Yeşil OSB Temiz Antalya” Projesi, Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı desteğiyle 9 ay süren 
çalışmaların ardından tamamlandı. Antalya OSB Başkanı Hasanali Gönen, “ 13 bölge fir-
mamızın yıllık yaklaşık olarak 12 milyon TL tasarruf sağlayabileceği görülmüştür” dedi.

Antalya Sanayici ve İş İnsan-
ları Derneği’nin (ANSİAD) 
2025 yılı faaliyet programı 
kapsamında düzenlediği 
ikinci kahvaltılı toplantısı, 
Akra Otel’de gerçekleştirildi. 
‘Kendimi ve Ailemi Kanserden 
ve Kronik Hastalıklardan Nasıl 
Korurum?’ başlıklı toplantıya, 
Tıbbi Onkoloji Uzmanı & 
Memorial - Medstar Onkoloji 
Merkezi Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Mustafa Özdoğan konuk 
oldu. Toplantının başkanlığını 
ANSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Ercan Özbek 
üstlendi.Prof. Dr. 
Özdoğan konuş-
masında, sağlık 
sistemlerinin 
sürdürülebilirli-
ğini tehdit eden 
temel unsurlar-
dan biri olarak 
artan sağlık 
harcamalarına 
dikkat çekti. “Bi-
linçli ve sağlıklı 
yaşam kurallarına 
uyan bir toplumda 
sağlık harcamaları yüzde 
70 oranında azalabiliyor” diyen 
Özdoğan, bu azalmanın toplum 
sağlığına olan katkısının da al-
tını çizdi. “Bizlerden beklenen 
şey yaşam süresini uzatmak 
gibi algılanıyor. Ancak bu 
yanlış bir beklenti. Biz yaşam 
süresini uzatmıyoruz; erken 
ölümle mücadele ediyoruz” di-
yen Özdoğan, genetik yapının 
insan ömrünü zaten belirli bir 
seviyede sınırladığını, önemli 
olanın bu sınır içinde sağlıklı 
yaşamak olduğunu ifade etti. 
Doğru yaşam seçimlerinin yüz-
de 40 oranında etkili olduğunu, 
genetik faktörlerin ise sadece 
%20 etkisi bulunduğunu belir-
ten Özdoğan, sosyal ve çevre-
sel faktörlerin de diğer yüzde 
20’lik kısmı oluşturduğunu 
söyledi, “Bu nedenle yaşam 
seçimleri çok önemli. Küçük 
değişiklikler hayatın gidişatını 
kökten etkileyebilir” dedi.

BEDENİNİZE ÖZEN GÖSTERİN 
Sağlığa verilen önemin bireysel 
düzeyde düşük olduğunu 
ifade eden Prof. Dr. Özdoğan, 
“Arabamızın bakımını geciktir-
miyoruz ama kendi bedenimize 
aynı özeni göstermiyoruz. Oysa 
bindiğiniz araçtan çok daha 
kıymetlisiniz” diyerek, yaşam 
tarzı hatalarının, kalp krizi ve 
kanser gibi ölümcül sonuçlara 
yol açabileceğini vurguladı.
Prof. Dr. Özdoğan, Japonya, 

İsveç, Nijerya ve Türkiye 
gibi ülkelerdeki istatistikleri 
karşılaştırarak, kanser ve kalp 
hastalıklarındaki ölüm oranları-
nın toplum bilinciyle doğrudan 
bağlantılı olduğunu vurguladı. 
Özdoğan, “Japonya’ya baktı-
ğımızda kalp krizinden ölüm 
oranları yüzde 10-20 arasında. 
İsveç’te yüzde 20-30, Nijerya 
gibi geri kalmış bir ülkede 
yüzde 70-100 görülüyor. Türki-
ye’de ise yüzde 50-70 arasında. 
Hepsinin önündeyiz. Obeziteye 
baktığımızda Japonya’da yüzde 

4,5 iken Türkiye’de 
yüzde 37. Akşam 

sabah gıda endüst-
risinin beslediği, 
obez insanların 
yaşadığı Ame-
rika var. Tütün 
kullanımında 
Türkiye yüzde 
28 oranında. 

Kanser sıklığına 
baktığımızda dü-

şündüğümüz gibi 
kanser bizde Avrupa 

ülkelerinden daha 
fazla değil. Ama başka bir 

problem var, bilinçsizlik” dedi.

KARMAŞIK BİR HASTALIK 
Kanserin tek bir hastalık 
olmadığını, çok sayıda alt türü 
bulunduğunu belirten Prof. 
Dr. Özdoğan, erken teşhisin 
önemini vurguladı. Kanserin 
tek bir hastalık değil, çok 
sayıda alt türe sahip karmaşık 
bir hastalık grubu olduğunu 
hatırlatan Özdoğan, son 15 
yılda önemli ilerlemeler kay-
dedilmesine rağmen, kanserin 
tamamen yok edilebilecek bir 
hastalık olmadığını belirtti. 
Özdoğan, “Ne oluyor da kanser 
oluyoruz? Bunu anlamak çok 
önemli. Vücudumuzda üç ana 
grup gen bulunur. DNA tamir 
genleri, Kanser yapıcı (on-
kogen) ve hücre büyümesini 
uyaran genler. 
Normalde bir hücre dengesiz 
bir şekilde büyümeye başladı-
ğında, vücut bu hücreye ölüm 
emri verir. Ancak yaş ilerle-
dikçe, özellikle DNA tamir 
genlerinin etkinliği azalır. 

Bu durum, hücrelerde biriken 
hataların düzeltilmemesine ve 
kanser riskinin artmasına yol 
açar. Her ne kadar kanseri teda-
vi etmede ilerleme kaydedilse 
de temel bir gerçek değişmiyor. 
Kanser, insan ölümlerinin baş-
lıca nedenlerinden biri olmaya 
devam edecek” diye konuştu. 
n DHA 

ERKEN ÖLÜM
ÖNLENEBILIR
Tıbbi Onkoloji Uzmanı Prof. Dr. Mustafa Özdoğan, 
ANSİAD’ın konuğu oldu. ‘Kendimi ve Ailemi Kan-
serden ve Kronik Hastalıklardan Nasıl Korurum?’ 
başlıklı sunum yapan Özdoğan, “İnsan ömrü 
genetik olarak sınırlı ancak doğru alışkanlıklar, 
erken ölümlerin yüzde 40’ını önleyebilir” dedi. 

ELEKTRİK Mühendisleri Odası 
(EMO) Antalya Şube Başkanı 
Şaban Tat, elektrikli araçların 
kullanımının artması ile ev ve 
iş yerlerine gelişigüzel kurulan 
şarj cihazlarının ciddi tehlikelere 
ve yangınlara yol açabileceğini 
söyledi. Tat, “Teknoloji gelişiyor 
ve bizim de bu sürece ayak uy-
durmamız gerekiyor. Bu araçların 
verimli olabilmesi için kullanılan 
elektriğin de yenilenebilir enerji 
kaynaklarından sağlanması büyük 
önem taşıyor” dedi. Elektrikli 
araç kullanımının hızla arttığını 
belirten Şaban Tat, en büyük 
sorunlardan birinin şarj altyapısı 
olduğunu dile getirdi. Kullanıcıla-
rın çoğunlukla araçlarını evlerin-
de ya da iş yerlerinde şarj etmeye 
yöneldiğini söyleyen Tat, “Kulla-
nıcılar, ‘wall box’ adı verilen şarj 
cihazlarını evlerine kurdurmak 
istiyor. Ancak çoğu zaman bu 
cihazlar yetkisiz kişilerce, teknik 
altyapı kontrolü yapılmadan 

bağlanıyor. Bu da ciddi güvenlik 
riskleri doğuruyor” diye konuştu.

YANGIN RİSKİ ARTIYOR
Şarj cihazlarının kurulumunda 

yasal prosedürlerin önemine 
dikkati çeken Şaban Tat, “Bu ci-
hazlar kurulurken mutlaka yetkili 
elektrik mühendisi tarafından 
kontrol edilmeli. 

Dağıtım şirketinden enerji mü-
saadesi alınmalı, binanın panosu 
incelenmeli, kablo kesitleri uygun 
olmalı ve tüm sistem yasal olarak 
projelendirilerek idarelerden onay 
alınmalı” dedi. Apartmanlarda ya-
şanan sıkıntılara da dikkati çeken 
Tat, “Bir sitede yaşayan birçok 
kişi kendi dairesine şarj cihazı 
bağlamak istiyor. 

Bu cihazlar aynı anda kullanıl-
dığında binanın ana panosu aşırı 
yükleniyor, bu da yangın riskini 
artırıyor. Aynı zamanda araçların 
arızalanmasına yol açabiliyor” 
diye konuştu. Şaban Tat, site 
yönetimlerini bu konuda dikkatli 
olmaları için uyararak, kurulum-
larda mutlaka uzman mühendis 
desteği alınması gerektiğini 
vurguladı.

FİRMALARA ORTAK 
PLATFORM ÇAĞRISI
Kamuya açık hızlı şarj istas-
yonlarına değinen Tat, Türkiye 
genelinde 140’tan fazla lisanslı 
şarj firması olduğunu hatırlata-
rak, “Her firmanın ayrı bir mobil 
uygulaması var. Bir kullanıcı 
bu uygulamaları tek tek indirip, 
kayıt olmak zorunda kalıyor. Bu 
da özellikle yaşlı kullanıcılar için 
zorlayıcı. 
Tüm firmalar tek bir ortak plat-
form üzerinden hizmet vermeli” 
dedi. Şarj istasyonlarının yerini 
gösteren tabelaların da yetersiz 
olduğunu dile getiren Şaban Tat, 
“Bazı alışveriş merkezlerinde 
istasyonlar bodrum katlarda gizli 
kalıyor. Kullanıcılar istasyonun 
yerini bulmakta güçlük çekiyor. 
Bu nedenle tabelaların standartla-
ra uygun, görünür yerleştirilmesi 
gerekiyor” dedi.
 n DHA 

ARAÇLARI İÇİN EVDE ŞARJ İSTASYONU KURANLARA ‘YANGIN RİSKİ’ UYARISI

Araç şarjında yangın uyarısı AZİZE Kahraman 
Halk Eğitimi Mer-
kezi’nin (AKHEM) 
‘Hoşgeldin Bahar’ 
temalı geleneksel 
el sanatları sergisi 
bu yıl da açıldı.Mu-
ratpaşa Belediyesi 
Aydın Kanza Sanat Galerisi’n-
deki serginin açılış kurdelesini 
Muratpaşa Kaymakamı İhsan 
Kara, eşi Hülya Kara, İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Musta-
fa Coşkunsu, İl Milli Eğitim 
Hayatboyu Öğrenme Şube Mü-
dürü Mustafa Akçil, AKHEM 

Müdürü İnci Bacak, 
kurs öğretmenleri 
birlikte kesti.Sergide 
AKHEM bünye-
sinde açılmış deri 
çanta, cüzdan, kıya-
fet, aksesuar, duvar 
panosu tasarımları, 

odunsu yapıya sahip bambu 
bitkisinden dekoratif sepet-çan-
ta, duvar panosu örücülüğü, 
renkli keçeden dekoratif süs 
eşyaları, ev tekstili ürünleri, 
makine nakış gibi birçok dalda 
çalışılıp üretilmiş eserler yer 
aldı. n DHA 

Bahar 
sergisi
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Sosyal medya hesaplarında çiçek 
satışı yapan ve boksör olduğu 
iddia edilen Kıvanç Şensöz’ün 
yabancı uyruklu eşi Dara Şen-

söz, oluşturulan hesaplarından çiçek 
buketiyle kendi fotoğrafını paylaştı. 
Aynı bölgede çiçekçilikle uğraşan Eşref 
Yunus Yıldırıcı’nın kız kardeşi Firdevs 
Yıldırıcı, Şensöz’ün eşinin paylaşımı-
nın ekran görüntüsünü alarak, kendi iş 
yerlerinin sosyal medya hesaplarından 
paylaştı. Firdevs Yıldırıcı’nın paylaştı-
ğı ve yüzü görünmeyen fotoğrafı fark 
eden Kıvanç Şensöz, “Neden karımın 
fotoğrafını paylaşıyorsunuz, emek hırsı-
zısınız” diyerek tepki gösterdi. Firdevs 
Yıldırıcı, Şensöz’den özür diledi.

DARBEYE BAĞLI BEYİN KANAMASI
Kıvanç Şensöz, Eşref Yunus Yıldırıcı 
ile yüz yüze görüşmek istedi ve 12 
Ekim 2024’te saat 19.00 sıralarında 
Kepez ilçesi Altınova Mahallesi’ndeki 

çiçek deposuna gitti. Bu sırada Şensöz, 
bir anda yumruk atarak Yıldırıcı’yı 
yere düşürdü. Şensöz’ün defalarca 
tekmelediği Yıldırıcı’yı, dayısı Ali Okur 
kurtardı. Kısa sürede adrese sevk edilen 
sağlık ekibi, bilinci kapalı Yıldırıcı’yı 
Kepez Devlet Hastanesi’ne götürdü. 
Komaya giren Eşref Yunus Yıldırıcı, 
bir süre sonra yaşamını yitirdi. Gözal-
tına alınan Kıvanç Şensöz, çıkarıldığı 
hakimlik tarafından tutuklandı. Otopsi 
raporunda; Yıldırıcı’nın darbeye bağlı 
kafatası bütünlüğünde bozulma, kırılma 
ile birlikte beyin kanamasına bağlı 
hayatını kaybettiği belirtildi. 

ÇOCUĞUMUZUN HAYATINI SÖNDÜRDÜ
Tutuklu sanık Kıvanç Şensöz’ün An-
talya 1’inci Ağır Ceza Mahkemesi’nde 
yargılamasına devam edildi. Sanık 

Şensöz, Ses ve Görüntülü Bilişim Sis-
temi (SEGBİS) ile bağlanırken, taraflar 
ve avukatlar duruşma salonunda hazır 
bulundu. Oğlunun ölümünden sanığın 
sorumlu olduğunu söyleyen Aysun 
Yıldırıcı, “Karnına ve bacaklarına çok 
ağır vurdu. Oğlumun gençliğini çaldı. 
Benim kendi toprağımda ihanet etti. 
Bizim bölgemizde ekmek yedi. Yüzü 
gülmesin. Evladımı hayattan kopardı” 
dedi. Yerde hareketsiz yatan oğluna 
sanığın sert müdahalede bulunduğunu 
belirten baba Muhammet Yıldırıcı ise 
“Yerde hareketsiz yatan bir kişiyi var 
gücüyle beton zemine vurdu ve dok-
torculuk yaptı. Beyin kanaması geçiren 
kişiyi kaldırdı ve silkeledi. Çocuğu-
muzun hayatını söndürdü, varlığımızı 
kaybettik. ‘Bir yumruk vurdum, gerisini 
hatırlamıyorum’ diyor. Oğlumun om-

zundan tutup, beton zemine neden var 
gücüyle çarptı? Sanık sadece oğlumu 
değil, hepimizi öldürdü” diye konuştu. 

MAZLUMUN AHI YERDE KALMAZ
Maktulün kardeşi Firdevs Yıldırıcı da 
“Sanığın hak ettiği cezayı almasını 
istiyorum. Mazlumun ahı yerde kalmaz. 
En ağır şekilde cezalandırılsın” dedi. 
Maktule karşı öldürme kastı bulunmadı-
ğın söyleyen Kıvanç Şensöz ise “Daha 
önceki beyanlarımı tekrarlıyorum. 
Böyle bir olaya sebebiyet verdiğim 
için çok üzgünüm. Pişmanım, keşke 
böyle bir şey hiç yaşanmasaydı; aileden 
özür dilerim” diye konuştu. Mahkeme 
heyeti, sanık Kıvanç Şensöz’ü, ‘Kasten 
öldürme’ suçundan ömür boyu hapse 
ve ‘Hakaret’ suçundan 36 bin TL para 
cezasına çarptırdı. n DHA

Çiçekçiyi öldüren 
sanığa müebbet
Çiçekçi Eşref Yunus Yıldırıcı’yı (29) darp ederek ölümüne neden olan Kıvanç Şensöz (32), ‘Kasten 
öldürme’ suçundan ömür boyu hapse ve ‘Hakaret’ suçundan 36 bin TL para cezasına çarptırıldı.

Avukat Osman Can Y. hakkında uygun 
fiyata icradan ev ve araç satın alındığını 
iddia edip, 7 kişi adına işlem yaptığı, bu 
şekilde birçok ‘Nitelikli dolandırıcılık’ 
eylemini gerçekleştirdiği iddiasıyla 
dava açıldı. Suçtan zarar gören 7 kişi-
yi, iddiaya göre 2 milyon lira dolandır-
dığı ifade edilen Avukat Osman Can 
Y. hakkında hazırlanan iddianamede; 
şüphelinin farklı tarihlerde düzenlenen 
icra ihalelerine üçüncü kişiler adına 
girerek şikayetçileri maddi zarara 
uğrattığı belirtildi. İddianamede yer 
alan olaylardan birinde, şikayetçinin 
Antalya Banka Alacakları İcra Daire-
si’nde satışa çıkarılan bir aracı satın 
almak için girişimde bulunduğu ancak 
ihaleye Osman Can Y.’nin şikayetçi 
adına değil, kendi adına katılarak aracı 
aldığı ifade edildi. Şüphelinin şikayet-
çiden temin ettiği toplam 132 bin lirayı 
iade etmediği, parayı da herhangi bir 

icra ihalesine yatırmadığı belirlendi.

İLK DURUŞMADA SERBEST KALDI
Osman Can Y.’nin birçok benzer nite-
likteki dosyada aynı yöntemi izlediği, 
farklı şikayetçilerden para alarak ihale-
lere giriyormuş gibi davrandığı kayde-
dildi. Savcılık, şüphelinin eylemlerinin 
sistematik hale geldiğini, bu yöntemi 
alışkanlık haline getirdiğini vurguladı. 
Osman Can Y., ‘Nitelikli dolandırıcı-
lık’ suçundan tutuklanarak cezaevine 
gönderildi. İlk duruşmada şikayetçilerin 
zararlarını gidereceğini belirten sanık, 
adli kontrol hükümleri uygulanarak 
serbest kaldı.

ZARARLARINI GİDERECEK
Antalya 1’inci Ağır Ceza Mahkemesi’n-
de yargılanan Osman Can Y., böyle bir 
suçtan dolayı yargılandığı için pişman 
olduğunu söyleyerek özür diledi. Şika-
yetçi İ.K., sanığı arkadaşı aracılığıyla 

tanıdığını, ev ve araba almak istediği 
için kendisine gittiğini, sanığın icradan 
uygun fiyata araç bulduğunu ve ödeme 
yaptığını, ardından 800 bin liralık yine 
uygun fiyata daire bulduğunu söylemesi 
üzerine toplamda 1 milyon lirayı sanığa 
teslim ettiğini söyledi. 
İ.K.’nın iddiasına göre, sanık ihale-
yi kazandığını, araç ve daireyi yakın 
zamanda teslim edeceğini ifade etti. 
İ.K., geçen 9 ay içinde herhangi bir 
geri bildirim yapılmadığını, en sonun-
da sanığın kendisine, “Ev, araba yok. 
Git erkeksen şikayetçi ol” dediğini 
ileri sürdü.Sanık Osman Can Y., bazı 
şikayetçilerin zararlarını giderdiğini, 
2 şikayetçiyle de uzlaşma aşamasında 
olduklarını, bir sonraki duruşma gününe 
kadar zararları gidereceğini ifade etti. 
Mahkeme heyeti, sanığın adli kontrol 
hükümlerinin devamına karar vererek 
duruşmayı erteledi. n DHA

Avukatın icra dolandırıcılığı
ANTALYA’da uygun fiyata icradan ev ve araç satın alındığını iddia edip, 7 kişi adına işlem yaparak ‘Ni-
telikli dolandırıcılık’ eylemini gerçekleştirdiği iddia edilen Avukat Osman Can Y. hakkında dava açıldı.

ISPARTA’nın Yalvaç ilçesinde 
Cumhuriyet Mahallesi Selvi-
ler Sokak’ta meydana gelen 
kazada; İlkokulda matematik 
öğretmeni Harun 
Özkan idaresindeki 
55 HD 624 plakalı 
motosiklet, sürü-
cüsünün direksi-
yon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu 
kaldırıma çarptı. 
Ardından, park halin-
deki bir ticari aracın 

arka camını kırarak aracın 
içine girdi. Ağır yaralı olarak 
Yalvaç Devlet Hastanesi’ne 
kaldırılan Harun Özkan, bura-

da yapılan müdahale-
nin ardından Isparta 
Süleyman Demirel 
Üniversitesi Tıp Fa-
kültesi Hastanesi’ne 
sevk edildi. Özkan, 
tüm çabalara rağmen 
kurtarılamayarak, 
hayatını kaybetti. 
n DHA

Kaza kurbanı

Kepez ilçesi Şafak Mahallesi’ndeki 
Akdeniz Sanayi Sitesi esnafı, otomobil 
ve motosikletlerle drift atan sürücülerden 
şikayetçi olduklarını belirtti. Sanayi giri-
şindeki 5009 Sokak’ta iş yerleri bulunan 
esnaf, sokağa yaya geçidi ve kasis istiyor. 
Akşam saatlerinde sokakta drift atıldığını 
belirten esnaf, sürücülerin aşırı hız yaptı-
ğını anlattı.Esnafın tepkisi sonrası Antalya 
Emniyet Müdürlüğü Trafik Denetleme 
Şube Müdürlüğü ekipleri çevrede geniş 
çaplı çalışma başlattı. Ekiplerin inceleme-
leri ve çalışmalarıyla drift attığı belirlenen 
07 CAV 137 plakalı aracın sürücüsünün 
Ö.C. olduğu belirlendi. Ekipler, sürücü 
Ö.C.’ye 46 bin 392 TL idari para cezası 
uygulayıp, sürücü belgesine 2 ay süreyle 
el koydu. n DHA

EHLIYETINE 
EL KONULDU

MANAVGAT’ta yan yola girişte 3 aracın 
karıştığı kaza ucuz atlatıldı. Güvenlik 
kamerasına yansıyan kazada şans eseri 
yaralanan olmadı. Kaza, Manavgat ilçesi 
D-400 karayolu, Hatipler Yenimahalle yan 
yolda meydana geldi. 3 aracın karıştığı 
kazada şans eseri yaralanan olmadı. Antal-
ya istikametine seyir halindeki otomobil, 
Hatipler istikametine döndüğü sırada, 
ilçe merkezi istikametine gitmekte olan 
otomobil ve Gültepe istikametine gitmekte 
olan minibüs ile çarpıştı. Araç plakası ve 
araç sürücülerinin belirlenemediği kaza 
güvenlik kamerasına yansıdı. 

ARAÇLARIN ARASINDAN GEÇTİ 
 Otomobillerin arasından geçen minibüs, 
sürücüsünün direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu geldiği yöne geri döner-
ken, yol kenarında bulunan beton direk, 
park halindeki kamyon, iş makinesi ve 
karavana çarpmadan şans eseri durabildi. 
Kazanın ardından olay yerine 112 sağlık, 
jandarma ve jandarma trafik ekipleri sevk 
edilirken, araçlarda bulunanlar durumla-
rının iyi olduğunu belirterek, hastaneye 
gitmeyerek kendi aralarında kaza raporu 
düzenlediler. n İHA
 

3 araç çarpıştı

Antalya’nın Finike ilçesinde 12 mil açıkta, ulus-
lararası sularda Kamerun bayraklı ticari gemide 
3’üncü kaptan olarak görev yapan Türk vatandaşı 
A.C.Y.(38), rahatsızlanarak tıbbi tahliye talebinde 
bulundu. Sağlık ekiplerine durumun bildirilmesi 
üzerine bölgeye Sahil Güvenlik Antalya Grup 
Komutanlığının Finike Limanı’nda bulunan 
yüzer unsuru sevk edildi. Bilinci açık durumda 

olan A.C.Y., Kamerun 
uyruklu ticari gemiden 
alınarak, Finike lima-
nında hazır durumda 
bekleyen 112 Acil 
Sağlık Ambulansı ile 
Finike Devlet Hastane-
sin sevk edilerek tedavi 
altına alındı. n DHA

Gemide rahatsızlandı
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Antalya Arkeoloji Mü-
zesi hakkında yıkım 
kararı tepkileri ve tar-
tışmaları beraberinde 

getirdi. Mimarlar Odası Antalya 
Şubesi, bu konuda önemli bir 
çağrıda bulundu.Kültür ve Turizm 
Bakanlığına da yazılı olarak ileti-
len talepte Antalya Arkeoloji Mü-
zesi’nin dünyadaki sayılı müze-
lerden birisi olduğu ve korunması 
gerektiği dile getirildi.  CHP’li 
Vekil Ali Coşar ise Antalya’nın 
kültürel mirası ve kent hafızasının 
bir parçası olarak görülen Antalya 
Arkeoloji Müzesi’nin yıkılma 
çabasının Ak Parti’nin yeni rant 
projelerinin devamı olduğunu 
ileri sürdü. 

GEREKLİ ÖZENİN GÖSTERİLMEDİ
Mimarlar Odası Antalya Şubesi 
tarafından yapılan yazılı açıkla-
mada Antalya müzesine Kültür ve 
Turizm Bakanlığınca uzun yıllar-
dır gerekli özenin gösterilmedi-
ğine dikkat çekildi. Açıklamada, 
“Ancak bu dönem bu günlerde 
kentte tartışıldığı gibi kentimiz-
de bakanlıkça yeni bir müze 
yapılması girişimleri tarafımızdan 
önemli ve olumlu karşılanmak-
ta. Müzede Paleolitik çağdan 
günümüze kadar oldukça fazla 
dönemlere ait eserlerin bulunması 
dünyadaki önemini artırıyor. Bi-
lindiği gibi Antalya antik kentle-
rinde kazılar devam ediyor. Hatta 
kazı çalışmaları başlamamış antik 
kentler de bulunuyor” denildi 

MÜZE ALANININ ARTIRILMASI 
GEREKİYOR
Kazı çalışmaların devam ettiği 
alanlarda çok sayıda eserin çıka-
rılma ihtimalinin olduğunu değer-
lendiren Mimarlar Odası Antalya 
Şubesi, “Diğer yandan Bakanlığın 
girişimleri ile ülkemizin top-
raklarından kaçırılan eserlerin, 
yapıldığı ve bulunduğu topraklara 
geri döndürülmesi çalışmalarının 
devam edeceği ve daha kaçırılmış 
önemli eserlerin geri alınarak 
yeni Antalya müzesinde sergile-
neceği de düşünülmektedir. Bu 
bağlamda müze alanının artırıl-

ması gerekiyor” denildi. 

KORUNMASI ZORUNLULUK
Antalya Arkeoloji Müzesi’nin 
Cumhuriyet döneminin önemli 
yapılarından birisi olması özelli-
ğini sürdürdüğüne dikkat çekilen 
açıklamada, “Diğer yandan, 
Antalyalıların ve ziyaretçilerin 
anılarında yer etmiş toplumsal 
bellek açısından da önemli bir 
yapıdır. Antalya yeni müze binası 
düşünülürken var olan müze, çe-
şitli zamanlarda yapılmış birçok 
eklentisi, özellikle de taklit Antik 
Mezar eki kaldırılarak, yeni ya-
pılacak projeyle entegre edilerek 
korunmalıdır. Hiç olmazsa bir 
bölümünün tarihinin ve anı değe-
rinin gelecek kuşaklara aktarıl-
mak üzere korunması zorunluluk” 
ifadelerine yer verildi. 

YENİ RANT PROJELERİNİN DEVAMI
Cumhuriyet Halk Partisi Antalya 
Milletvekili Aliye Coşar ise dep-
reme dayanıksız olduğu gerek-
çesi ile yıkılmak istenen Antalya 
Arkeoloji Müzesi’nin verdiği 
soru önergesi ile TBMM gün-
demine taşıdı. Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’un 
yanıtlaması istemiyle verilen soru 
önerge sonrası yaptığı açıklama-
da CHP’li Coşar, Antalya’nın 
kültürel mirası ve kent hafızasının 
bir parçası olarak görülen Antalya 
Arkeoloji Müzesi’nin yıkılma 
çabasının AK Parti’nin yine yan-

daşlarına verdiği yeni rant proje-
lerinin devamı olduğunu belirtti. 
Coşar açıklamasının devamında 
şunları ifade etti.

BAŞVURULAR OLUMSUZ 
SONUÇLANDI
Coşar, “Antalya Arkeoloji 
Müzesi, tarih boyunca birçok 
medeniyete ev sahipliği yapmış 
Antalya’nın kültürel mirasının 
yıllarca korunduğu ve sergilendi-
ği, çağdaş mimarimizde bir kamu 
binasıdır. 
Antalya Arkeoloji Müzesi depre-
me dayanıksız olduğu gerekçesi 
ile yıkılacağı ve yerine yandaş bir 
firma tarafından yapılan proje ile 
yeni müze binası inşa edileceği 
iddia edilmektedir. 
Kentin tarihi dokusuna ve geç-
mişine sahip çıkan sivil toplum 
kuruluşlarından olan Antalya 
Kültürel Miras Derneği, Antalya 
Arkeoloji Müzesi’nin kültür var-
lığı olarak koruma altına alınması 
talebiyle Antalya Kültür Varlık-
larını Koruma Bölge Kurulu’na 
yaptığı başvurularda ne yazık ki 
olumsuz sonuçlandı.” dedi. 

COŞAR: KÜLTÜREL BİR DARBEDİR
Antalya Arkeoloji Müzesi’nin 
ödüllü özgün mimarisinin koru-
narak restorasyonu ve depreme 
karşı güçlendirilmesi yapılarak 
koruma altına alınmasının müm-
kün olduğunu ifade eden Coşar, 

“Rant ve cumhuriyetimizin çağ-
daş mimari örneğini yok etmek 
amacıyla depreme dayanıksızlık 
gerekçesi ile Antalya Arkeoloji 
Müzesi’nin yıkılması kentin 
hafızasına vurulacak kültürel bir 
darbedir. İnşaat Mühendisleri 
Odası gibi ilgili meslek odaları 
ile dahi mevcut müzenin yapı 
durumuna dair raporların payla-
şılmadığı bilinmekte, ilgili mes-
lek kuruluşlarının mevcut proje 
maliyetini yüksek bulduğu ve 
mevcut müzenin güçlendirilmesi-
nin mümkün olduğu açıklamaları 
kamuoyuna yansıdı. Mimarlarda 
Antalya Arkeoloji Müzesi’nin 
korunması gerektiğini belirtiyor. 
Antalya kamuoyu Antalya Arke-
oloji Müzesi’nin yıkılma kararını 
kaygı ile takip ediyor ve bu yanlış 
karardan vazgeçilmesini bekli-
yor.” açıklamasına yer verdi. 

BAKANLIĞIN GÜNDEMİNE 
GELMİYOR
Coşar sözlerini, “AKP iktidarı 
kentin tarihi ve kültürel hafıza-
sını yok etmek, yenisini yapma 
iddiası ile yeni rant kapıları 
açmak üzerine kurulu bir düzen 
yaratmıştır. Kültür ve Turizm 
Bakanı’na ait otelin mimarı yeni 
müzenin projesini yapıyor. Ödül-
lü mimariye sahip müze binası 
yerine, yandaşlar ödüllendiriyor. 
2 buçuk milyar lira maliyetle yeni 
müze binası yapmak yerine, mev-
cut müzeyi depreme karşı güçlen-
dirmek ve restore etmek Kültür 
ve Turizm Bakanlığı’nın günde-
mine gelmiyor. Kentin kültürel 
varlıklarına sahip çıkan Antalya 
halkı ve sivil toplum kuruluş-
larını yok sayan siyasi iktidarın 
atanmış bakanları ve bürokratları 
tarihimize dair yanlış kararların 
altına imza atıyor. Antalya AKP 
iktidarının talan ve rant için 
tarihini, doğasını ve kültürünü 
yok edebileceği bir yer değildir. 
Antalya halkı tarihine, kültürel 
mirasını korumaya ve ona sahip 
çıkmaya devam edecek” diyerek 
tamamladı. 
 n ERTUĞRUL GÜN

COŞAR: KENTIN HAFIZASINA 
DARBE VURULACAK

MÜZE 
TARTIŞMASI 
Antalya Arkeoloji Müzesi binasının yıkılarak yeni bir bina yapılmak istenme-
si tepkileri beraberinde getirdi. Mimarlar Odası Antalya Şubesi müze eski bi-
nasın projeyle entegre edilmesini istedi. CHP Antalya Milletvekili Aliye Coşar 
ise bu yıkım ile kentin hafızasına kültürel bir darbe vurulacağını savundu.  

Antalya Gazeteciler Cemiyeti 
Başkanı İdris Taş, Antalya Şe-
hir Hastanesi’nde tedavi gören 
cemiyet üyelerini ziyaret etti. 
Ziyaret kapsamında, Antalya 
Şehir Hastanesi Başhekimi 
Doç. Dr. Nedim Ongun’a da 
iadeyi ziyarette bulunan Taş, 
hastane yönetimiyle bir araya 
gelerek çalışmalar hakkında 
bilgi aldı. Samimi bir ortamda 
gerçekleşen buluşmada, has-
tanenin bir yıllık performansı 
ve sunduğu sağlık hizmetleri 
değerlendirildi.

10 BİN HASTAYA HİZMET
Başhekim Doç. Dr. Nedim 
Ongun, Antalya Şehir Hasta-
nesi’nin kısa sürede önemli 
bir sağlık üssü haline geldiğini 
belirterek, “Bir yıl önce açıldık 
ve bugün geldiğimiz noktada 
günde ortalama 10 bin hastaya 
hizmet veriyoruz. Özel hastane 
koşullarında sağlık hizmeti 
sunmaya özen gösteriyoruz. 
Her branşta, her türlü ameliyatı 
gerçekleştirebilecek teknik 
altyapı ve uzman kadroya sahi-
biz.” dedi.

ANTALYA’YA NEFES ALDIRDI
Ongun, Şehir Hastanesi’nin 

sadece Antalya merkezine de-
ğil, ilçelere de hizmet verdiğini 
ifade ederek, “Gerektiği du-
rumlarda ilçe hastanelerinden 
ambulans helikopterle hasta 
transferi yapıyoruz. Böylece 
acil müdahale gereken vakalara 
zamanında ulaşabiliyoruz. Bu 
da hasta memnuniyetini önemli 
ölçüde artırıyor” diye konuştu. 
Ayrıca, Şehir Hastanesi’nin 
kentteki diğer hastanelerin 
yükünü büyük oranda hafif-
lettiğini vurgulayan Ongun, 
“Antalya’nın nefes aldığı bir 
sağlık merkezi haline geldik” 
ifadelerini kullandı.

TAŞ’TAN ÖVGÜ DOLU SÖZLER
Ziyaretin ardından değer-
lendirmede bulunan Antalya 
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
İdris Taş ise hastanenin geldiği 
noktadan duyduğu memnuniye-
ti dile getirerek, “Antalya Şehir 
Hastanesi’nin özel hastane ka-
litesinde bir sistemle çalışıyor 
olması gurur verici. Başhekim 
Doç. Dr. Nedim Ongun’u ve 
tüm sağlık çalışanlarını bu 
başarıdan dolayı kutluyorum” 
dedi. n ERTUĞRUL GÜN-
ÖZEL HABER

SAĞLIK ÜSSÜ
HALİNE GELDİ
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, Köy Enstitüle-
ri’nin kuruluşunun 85’inci yıl dönümü dolayısıyla düzen-
lenen törene katıldı. Uysal, “Köy enstitülerinin güncel-
lenmiş müfredatı ve araçlarıyla Türkiye’nin her yerinde 
yeniden ayağa kalkmasını temenni ediyorum” dedi.

SERİK Belediyesi’nden 
emekli olan 82 çalışanın 
kıdem tazminatları ödendi. 
Emekli olan çalışanların 
tüm alacakları kapatıla-
rak, emekçilerin hakları 
teslim edildi.  Emekli olan 

çalışanlar için düzenlenen 
veda programında, kıdem 
tazminatlarının en kısa 
sürede ödeneceğinin sözünü 
veren Başkan Kadir Kumbul, 
bu sözünü yerine getirdi. İşçi 
alacakalarını öncelikli bir 

mesele olarak ele aldıklarını 
belirten Başkan Kumbul, 
“Emek, alın teri ve fedakar-
lıkla çalışan işçilerimizin 
haklarını teslim etmek bizim 
en temel görevimiz. Bugün 
itibarıyla emekli olan 82 
personelimizin tamamının 
kıdem tazminatlarını ödemiş 
bulunuyoruz. Hiçbir emekli 
çalışanımızın belediyemiz-

den alacağı kalmamıştır. 
Serik Belediyesi olarak her 
zaman emeği ve emekçiyi 
gözeterek çalışanlarımızın 
yanında olmaya devam 
edeceğiz” dedi. Belediye-
den emekli olan çalışanlar, 
haklarının zamanında ve 
eksiksiz ödenmesi dolayısıy-
la Başkan Kumbul’a teşek-
kürlerini iletti. n DHA

Alacaklar ödendi

ANTALYA İl Sağlık Müdürü 
Behzat Özkan, Kumluca Devlet 
Hastanesine ziyarette bulundu. 

Behzat Özkan, Kumluca 
ilçesinde açılması kararlaştı-
rılan modern tıbbi donanımı 
ve uzman kadrosuyla hiz-
met vermesi planlanan yeni 
Koroner Anjiyografi Ünitesine 
ilişkin incelemelerde bulundu. 
Özkan, gerekli adımların bir an 
önce atılması, eksikliklerin en 
kısa sürede giderilerek Koro-
ner Anjiyografi Ünitesi’nin en 
kısa zamanda hizmete sunul-

ması konusunda çalışmalarda 
bulundu. 

Bu ünite sayesinde erken 
teşhis imkanı artarken, acil 
durumlara hastalara daha hızlı 
müdahale edilebilecek. Hastala-
rın büyük şehirlere sevk edilme 
zorunluluğunu azaltacak olan 
bu yatırım, aynı zamanda bölge 
halkının sağlık hizmetlerine 
erişimini kolaylaştıracak. 

Ayrıca, ilçeye açılması plan-
lanan diyaliz merkezi konusun-
da da gerekli çalışmalar yapıldı. 
n DHA 

Kumluca’ya tıbbi cihaz
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AK Parti Antalya İl Başkanı 
Ali Çetin, Antalya Körfez 
Gazetesi’ni ziyaret ede-
rek İmtiyaz Sahibi Rasim 

Gündüz ile sohbet etti. Ziyaret sırasında 
gündeme dair önemli açıklamalarda 
bulunan Çetin’in hedefinde, Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek vardı. Çetin, Böcek’in 31 
Mart yerel seçimleri sonrası yaptığı 
açıklamaları ve Antalya’daki yönetim 
anlayışını eleştirerek, halktan uzaklaş-
tığını ve hizmet üretmediğini savundu.. 
Çetin, “Antalya için elimizden gelenin 
fazlasını yapıyoruz. Belediye seçimini 
beklemeden kent için ne gerekiyorsa 
yapıyoruz.” sözlerine yer verdi. 

8 YENİ KAVŞAK YAPILIYOR 
Ulaşım ve trafik sorununun Antalya 
halkı için ciddi bir sorun haline gel-
diğini vurgulayan Çetin, Büyükşehir 
Belediyesi’nin bu konuda hiçbir somut 
adım atmadığını savundu. Çetin, “Bir 

tane kavşak yapılmadı. Antalyalılar 
daha fazla zamanını trafikte harcıyor. 
Buna karşın biz 8 yeni kavşak projesini 
hayata geçiriyoruz. Bu çalışmalar Cum-
hurbaşkanımızın kente verdiği değerin 
de göstergesidir.” ifadelerini kullandı.

VAHŞİ SULAMADAN VAZGEÇİLMELİ 
Kentsel dönüşüm ve su kaynaklarıyla 
ilgili de değerlendirmelerde bulunan 
Çetin, Antalya’nın su sıkıntısının 
giderek arttığını ve tarım arazilerine su 
yetişemediğini belirtti. Vahşi sulamadan 
vazgeçilmesi gerektiğini vurgulayan 
Çetin, “Ciddi bir su problemiyle karşı 
karşıyayız. Su kaynakları çekiliyor. Bu 
konuda ciddi ve ortak bir çalışma yürü-
tüyoruz.” açıklamasında bulundu.

BAŞKAN BÖCEK ZAFER SARHOŞU
Ali Çetin, Muhittin Böcek’in 31 Mart 
2024 yerel seçimleri sonrası Antal-
ya Büyükşehir Belediye Meclisi’nde 

sık sık dile getirdiği “CHP 18 ilçeyi 
kazandı” vurgusunu hatırlatarak, bu 
söylemin siyasi bir başarıdan çok “zafer 
sarhoşluğu” olduğunu iddia etti. Çetin, 
“Biz 23 yıldır seçim kazanıyoruz, hiçbir 
zaman şımarmadık. Bu dil çok aldatıcı. 
Vatandaş bu söylemlerle değil, hizmetle 

ilgileniyor. 6 yılda bir projenin başında 
Muhittin Böcek’in fotoğrafını görme-
dik.” dedi.

ULAŞILAMAYAN BİRİ OLDU 
Çetin, Böcek’in halktan koptuğunu ileri 
sürerek, muhtarlar ve meclis üyele-
ri dahil olmak üzere birçok kişinin 
randevu taleplerine cevap alamadığını 
öne sürdü. Çetin, “Antalya’da artık 
ulaşılmayan bir Muhittin Böcek profili 
var. Konyaaltı Belediye Başkanlığı dö-
neminde halkın gönlünde bir yeri vardı 
ama şimdi halktan uzak. Bu gafletten 
bir an önce uyanmalı ve Antalya’ya 
hizmet etmeli.” dedi.

ANTALYA’DA GÖREMEZ OLDUK
Böcek’in sık sık yurt dışına çıkmasını 
da eleştiren Çetin, “Sayın başkan artık 
şehrine dönmelidir. Bu şehire hizmet 
etsin. Ekrem İmamoğlu’nun arkasında 
gezmeyi bıraksın. Şehirden uzaklaşan 
vatandaşın gönlünden de uzaklaşıyor. 
Kendisini bu şehirde çok fazla göremi-
yoruz.” ifadelerine yer verdi.
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

BAŞKAN BÖCEK
HALKTAN UZAK

AK PARTI IL BAŞKANI ALI ÇETIN’DEN KÖRFEZ’E ZIYARET

Ak Parti Antalya İl Başkanı Ali Çetin, Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in zafer sarhoş-
luğu içinde olduğunu savundu. Çetin,” Konyaaltı’nda görev yaparken halkın gönlünde bir yeri var-
dı ama şimdi halktan uzak. Bu gafletten bir an önce uyanmalı ve Antalya’ya hizmet etmeli.” dedi

Yeni Kuşak Köy Enstitüleri Derne-
ği’nin düzenlediği program, Aksu 
Fen Lisesi’nde gerçekleşti. Törende 
konuşan Muratpaşa Belediye Başkanı 
Uysal, Köy Enstitülerinin yalnızca bir 
eğitim modeli değil, aynı zamanda 
Türkiye Cumhuriyeti’nin kalkınma ve 
aydınlanma sürecinin temel taşlarından 
biri olduğunu vurguladı. Başkan Uysal, 
“Köy Enstitüleri, farklı kökenlerden ge-
len insanların bir ulus çatısı altında bir-
leşme iradesinin, ortak tasa ve kıvançla 
birlikte yaşama idealinin ürünüdür. Bu 
sistem öğretmen yetiştirmenin ötesinde 
bir ulus inşa projesidir” diye konuştu.

KÖYLER HALA YERİNDE
Zaman zaman “köy enstitüsü yerine 
kent enstitüsü kuralım” denildiğini 
belirten Başkan Uysal, “Köyler boşaldı 
diye köyler yok olmadı. Tarım toprakla-
rı yerinde duruyor. Belki tarım teknolo-
jileri değişti, belki eğitim araçları diji-
talleşti ama köy enstitülerinin ruhuna ve 
vizyonuna bugün dünden daha çok ihti-

yacımız var” ifadelerini kullandı.Uysal, 
enstitülerin bugün yaratıcı ve yenilikçi 
zekanın kuluçka merkezlerine dönüşe-
bileceğini belirterek, tarımda yüksek 
teknoloji, yapay zeka, yerel habitatlara 
uygun tohumlar ve bölgesel analizlerin 
mümkün hale geldiğini, bu çerçevede 
köy enstitülerinin çağın gereklerine 
uygun şekilde yeniden yapılandırılabi-
leceğini söyledi.

KÖY ENSTİTÜLERİ BİR DESTANDIR
Başkan Uysal, konuşmasında Cum-
huriyet’in kalkınma hamlelerine de 
değindi. “1929-1939 arasındaki on 
yıllık kalkınma olmasaydı, Türkiye 
İkinci Dünya Savaşı’nı atlatamazdı” 
diyen Uysal, “Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kuruluşu ve yükselişi bir destandır. Bu-
gün bu destanın kıymetini bilmek, Köy 
Enstitülerinin ardındaki ideali yaşatmak 
zorundayız. Köy Enstitülerinin bir gün 
güncellenmiş müfredat ve yöntemlerle 
Türkiye’nin her yerinde yeniden ayağa 
kalkmasını temenni ediyorum” dedi.

Köy enstitüleri tekrar açılmalı
Antalya Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, Köy 
Enstitüleri’nin kuruluşunun 85’inci yıl dönümü dolayı-
sıyla düzenlenen törende “Köy enstitülerinin güncel-

lenmiş müfredatı ve araçlarıyla Türkiye’nin her yerinde 
yeniden ayağa kalkmasını temenni ediyorum” dedi. 

Serik ilçesinde sahipsiz 
köpeklerden kaçarken 
kamyonun altında kala-
rak hayatını kaybeden 9 
yaşındaki Mahra Melin 
Pınar doğum gününde 
bir kez daha unutulma-
dı. Mahra Melin Pınar, 
3 yıl önce 5 Mart günü 
Antalya’nın Serik ilçe-
sine bağlı Belek turizm 
merkezinde sahipsiz 
köpeklerden kaçarken 
kamyonun altında kaldı. 
Hemen Antalya Eğitim 
ve Araştırma Hastane-

si’ne kaldırılarak tedavi 
altına alınan küçük 
Mahra, bir bacağı am-
pute edilmesine rağmen 
23 günlük yaşam müca-
delesini kaybetti. 

SENİ ÇOK ÖZLEDİM
Minik Mahra’nın babası 
Murat Pınar kızının 
doğum gününü bir 
kez daha unutmayarak 
duygu dolu bir mesaj 
paylaştı. Sosyal medya 
üzerinden paylaşım ya-
pan Murat Pınar, kızını 
çok özlediğini söyledi. 

okuyanları gözyaşına 
boğan mesajda, “Canım 
kızım seni her 17 Nisan 
sabahı iyi ki doğdun 
güzel kızım diyerek 
uyandırmayı özledim. 
Seni öperek, koklaya-
rak, sımsıkı sarılmayı 
özledim. Ben seninle 
gülmeyi özledim. Seni 
çok seviyorum. Seni 
hiçbir zaman unutma-
yacağım. Güzel kızım 
benim” ifadeleri yer 
aldı. 
n ERTUĞRUL GÜN

Babadan yürek yakan mesajlar

Çağrı merkezinde çalışan Gözde Gö-
kalp’in (36) yalnız yaşadığı evde cansız 
bedeni bulundu. Konyaaltı ilçesi Sarısu 
Mahallesi 138 Sokak’ta 4 katlı apartmanın 
son katında tek başına yaşayan Gözde 
Gökalp’ten haber alamayan yurt dışın-
daki ablası, kardeşinin sevgilisi H.Ş.’yi 
arayarak durumu bildirdi. H.Ş., Gözde 
Gökalp’in ablasına, eve gidip bakacağını 
söyledi. Bu esnada Gökalp’in yine yurt 
dışında yaşayan babası da Antalya’da ya-
şayan çilingir arkadaşına durumu anlatıp, 
eve gidip içeri girmesini söyledi. Sabah 
saatlerinde çilingir eve gidip kapıyı açınca, 
Gözde Gökalp’i oturma odasında yüzüstü 
hareketsiz gördü. Sağlık ekipleri, Gö-
kalp’in hayatını kaybettiğini belirledi. 

VÜCUDUNDA MORLUKLAR VAR 
Ölümün şüpheli bulunması üzerine adrese 
olay yeri inceleme ekibi sevk edildi. 
Ekiplerin ve savcılığın incelemesinin 
ardından Gözde Gökalp’in cenazesi, 
otopsi yapılmak üzere Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna götürüldü.Gökalp’in 
vücudunun çeşitli yerlerinde morluklar 
tespit edilmesi üzerine Antalya Emniyet 
Müdürlüğü Cinayet Büro Amirliği ekipleri 
geniş çaplı araştırma başlattı. Ekipler 
çevredeki güvenlik kamerası görüntülerini 
inceleyip, siteye girenler için kimlik tespiti 
çalışması gerçekleştirdi. Cinayet ihtima-
lini değerlendiren 
ekipler, çalışmala-
rını sürdürürken, 
Gözde Gökalp’in 
erkek arkadaşı H.Ş., 
ifadesine başvu-
rulmak üzere polis 
merkezine götürül-
dü. n DHA 

Cinayet şüphesi

Alanya ilçesinde apartman dairesinde çı-
kan yangında 1 kişi dumandan etkilenerek 
hastaneye kaldırıldı. Yangın, saat 17.00 sı-
ralarında Kestel Mahallesi’ndeki bir apart-
man dairesinde çıktı. Daireden yükselen 
alevler kısa sürede büyüdü. İhbar üzerine 
olay yerine itfaiye, ambulans ve jandarma 
ekipleri sevk edildi. Yangın sırasında evde 
bulunan Ercan T. (41) dumandan etkilendi. 
Ercan T., sağlık ekiplerinin olay yerindeki 
ilk müdahalesinin ardından ALKÜ Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi’ne sevk edildi. 
Yangının çıkış nedeni araştırılıyor. n İHA
 

Eşyalar kül oldu

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Zabıta 
ekipleri, insan sağlığını tehdit eden gıda ve 
canlı hayvan taşımacılığına karşı denetim-
lerine aralıksız devam ediyor. Son olarak 
Antalya Şehirlerarası Otobüs Terminali’nde 
yapılan kontrollerde, Adana’dan otobüsle 
gönderilen ve mevzuata aykırı şekilde 
taşındığı belirlenen 300 adet civciv tespit 
edildi.Civcivleri teslim almaya gelen kişi, 
zabıta ekiplerinin müdahalesi üzerine olay 
yerinden uzaklaşırken, canlı hayvanlara el 
konuldu.Civcivlerin orijin bilgilerinin belir-
siz olması ve kuş gribi gibi salgın hastalık 
risklerine karşı alınan tedbirler kapsamında, 
Antalya İlçe Tarım ve Orman Müdürlü-
ğü’ne bilgi verildi. Yapılan incelemeler 
sonucunda, 5996 sayılı Veteriner Hizmet-
leri, Bitki Sağlığı, Gıda ve Yem Kanunu 
çerçevesinde taşıyıcı otobüs firmasına cezai 
işlem uygulandı. n BÜLTEN/ABB

300 CIVCIVE
EL KONULDU
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Su kullanım hakları özel 
sektöre devredilerek 
‘enerjide dışa bağımlı-
lığı azaltma’ iddiasıyla 

Türkiye’nin dört bir yanında inşa 
edilen HES projelerinde beklenen 
üretim yapılamıyor. 2024 yılında 
HES’lerin enerji üretimindeki 
oranı yüzde 21,5 seviyesinde kal-
dı. İklim ve kuraklık gibi gerçek-
ler göz ardı edilerek uzmanların 
uyarılarına rağmen inşa edilen 
yüzlerce HES projesi, vadilerde 
büyük tahribatlara neden olur-
ken üretim alanlarını kaybeden 
insanlar göçe zorlandı. Beklenen 
üretimi yapamayan HES’leri 
güneş ve rüzgar kaynaklı entegre 
enerji projeleriyle desteklemek 
için 2021 yılında DSİ tarafından 
bir genelge yayımlandı. DSİ 
verilerine göre 2023 yılı itibari 
ile bu genelge kapsamında ülke 
genelinden 140 başvuru yapıldı. 
Türkiye’deki her 5 HES projesin-
den birinin yararlanmak istediği 
düzenleme, enerji alanındaki 
plansızlık ve öngörüsüzlüğü orta-
ya koyuyor. Enerji üretimindeki 
plansızlık ve öngörüsüzlük, tüm 
ülkede üretim yapılan vadilerin 
HES projeleriyle tahrip edilme-
sine neden oldu. Halkın tepkisi, 
bilim insanların uyarıları ve yargı 
kararlarına rağmen inatla uygula-
nan HES projelerinin birçoğunda 
yeterli su olmadığı için verimli 
üretim yapılamıyor. İçilebilir nite-
likteki su kaynaklarının kullanım 
hakkının enerji üretimi amacıyla 
49 yıllığına özel şirketlere devre-
dilirken, geçmişte tarımsal üretim 
yapılan vadilerden kentlere doğru 
önemli bir nüfus göçü yaşandı. 

ÜRETİMDE BEKLENENİ 
KARŞILAYAMADI
Özellikle 2000’li yılların or-
tasından itibaren ‘Türkiye’nin 
enerjideki dışa bağımlığını azal-
tacağız’ iddiasıyla uygulamaya 
konulan ve ‘temiz enerji’ olarak 
desteklenen HES’ler beklenen 
üretimi sağlayamadı. 2014 yılında 
Türkiye’de üretilen elektriğin 
yüzde 16,1’i hidroelektrik sant-
rallerinden (Barajlar ve nehir tipi 
HES’ler dâhil) sağlanırken, sant-
ral sayısının arttığı 2024 yılında 
bu oran yüzde 21,5 seviyesinde 
oldu. Aradan geçen 10 yılda HES 
sayısı ve kurulu güç kapasitesi 
artmasına karşın enerji üretimin-
de beklenen artış gerçekleşmedi. 
Ülkemizde kömürden üretilen 
enerji halen ilk sırada bulunuyor. 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanlığı’nın verilerine göre 2024 
yılında üretilen enerjinin yüzde 
35,2’si kömürden sağlandı. 

İKLİM GERÇEĞİ GÖZARDI 
EDİLDİ
Türkiye’nin enerji üretiminde 
hidroelektriğin payı 1990’da yüz-
de 41 düzeyindeydi. Kamunun 
işlettiği büyük barajlardan elde 
edilen elektrik enerjisi, termik 
santrallerle yarışır boyuttay-
dı. 2000’li yıllarda HES’lerin 
özelleştirilmesi ve ardından su 
kullanım hakkı anlaşmalarıyla 
EÜAŞ’ın projelerinin özel sektöre 
devredilmesiyle su kaynakların-

dan enerji üretimi yaygınlaştırıl-
maya çalışıldı. Ancak Türkiye’nin 
mevcut su kaynaklarının ve iklim 
koşullarının model alınan Norveç 
ya da ABD gibi bu iş için yeterli 
ve sürdürülebilir olmadığı uyarı-
ları göz ardı edildi. 

ASIL İŞİ ENERJİ 
OLMAYANLAR GİRDİ
Enerjideki plansızlık, genel geçer 
çözüm arayışları ile bu alanda 
‘temiz enerji’ kapsamında verilen 
destekler birçok farklı sektörden 
yatırımcıyı enerji alanına yön-
lendirmişti. Tekstilden, inşaata, 
otomotivden, medya sahiplerine 
birçok girişimci enerji sektörü-
ne girmiş, HES’ler, ülkenin en 
çok tartışılan konularından biri 
olmuştu. HES furyasında lisansla-
rın elden ele dolaştığı bir dönem 
yaşanırken, Karadeniz’den Toros-
lar’a, Güneydoğu Anadolu’dan 
Ege’ye büyüklü küçüklü yüzlerce 
HES projesinin yarattığı ekolojik 
ve ekonomik kayıpların hesabı 
henüz yapılabilmiş değil. 

‘SU KALMAYACAK’ DİYENLER 
HAKLI ÇIKTI
Türkiye 2000’li yılların ortala-
rından bu yana yaklaşık 20 yıldır 
HES’leri ve yarattığı yıkımı tartı-
şıyor. Aradan geçen zaman içinde 
vadilerde, derelerde sularını savu-
narak su nöbeti tutan halk, haklı 
çıktı. “Gelecekte HES türbinlerini 
döndürecek su bulamayacaksınız” 
diye uyaran bilim insanları haklı 
çıktı. Dava keşiflerinde kaybedilen 
milli servete, biyolojik çeşitliliğe; 
arazilerine el konularak yurtsuz-

laştırılan halkın göçe zorlanması-
na, yer seçimlerinin yanlışlığına 
işaret eden bilirkişiler haklı çıktı. 
Gelinen noktada ülke genelinde 
birçok HES’te üretim yetersiz ya 
da durma noktasına geldi. 

DSİ, GENELGE YAYIMLAMIŞTI 
İklime bağlı kuraklığın getirdiği 
sorunlar, uygulanan HES projele-
rinde yatırımcıları farklı çözüm-
ler aramaya itiyor. Şirketlerin 
talepleri doğrultusunda DSİ’ye 
bağlı Hidroelektrik Santraller 
Daire Başkanlığı, Ekim 2021’de 
(2021/6) bir genelge yayınladı. 
“Ana Kaynağı Hidrolik Olan 
Enerji Tesislerinde Birleşik Yeni-
lenebilir Enerji Tesisi Kurulması 
Hk.” adını taşıyan genelge, HES 
projelerine birleşik olarak GES 
ve RES gibi enerji santrallerinin 
kurulmasına olanak sağlarken, 
aynı zamanda bu konudaki iş ve 
işlemleri düzenliyordu. 

5 HES’TEN BİRİ BAŞVURUDA 
BULUNDU
Şirketlerin talepleri doğrultusun-
da şekillenen düzenleme kapsa-
mında DSİ verilerine göre 2023 
itibari ile ülke genelinde 140 HES 
şirketi başvuruda bulunmuş. Bir 
başka deyişle 140 HES’eentegre 
olarak çalışacak GES ve RES gibi 
yenilenebilir enerji santralleri ku-
rulmak isteniyor.Türkiye genelin-
de barajlar dâhil toplam 732 HES 
olduğu göz önüne alındığında, 
gelinen noktada enerji politika-
sındaki plansızlık ve öngörüsüz-
lüğün boyutları daha iyi anlaşılı-
yor. Türkiye’deki her 5 HES’ten 
birinin mevcuttaki üretimine GES 

ya da RES entegre etmek istediği 
görülüyor. 

60 KİLOMETRELİK ALAKIR 
VADİSİ’NDE 8 HES LİSANSI 
VERİLMİŞTİ
Antalya’da Kumluca ilçesindeki 
Alakır Vadisi’nde inşa edilen 
HES’lerden birinin de mevcut 
projeye entegre GES kurmak için 
başvuru yaptığı biliniyor. Yakla-
şık 60 kilometrelik vadi boyunca 
8 ayrı HES projesi için lisans 
verilmesi, bir tür suya hücuma 
dönüşen HES projelerinde yer se-
çimindeki isabetsizliği de ortaya 
koyuyordu. 

SON ÖRNEK KONYA 
TAŞKENT’TEN
Konya’nın Taşkent ilçesindeA-
HEM Elektrik Üretim AŞ tara-
fından 2011 yılında inşa edilen 
6,63 MW Kurulu Güç Kapasiteli 
Güneyyaka Regülatörü ve HES 
Projesi de, DSİ’nin çıkardığı 
genelge kapsamında mevcut sant-
rale GES projesi eklemek isteyen 
yatırımlardan biri. İlçe merkezine 
bitişik bir alandaki yamaç arazide 
Güneş Enerji Santrali (GES) inşa 
etmek isteyen şirketin hazırladığı 
proje için Konya Valiliği (Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
İl Müdürlüğü) tarafından 7 Mart 
2025 tarihinde ‘ÇED Gerekli 
Değildir’ kararı verildi. 

MEYVE BAHÇELERİ TEHDİT 
ALTINDA
Ancak kararı öğrenen Taşkent 
halkı, 53 bin m2’lik arazide uygu-
lanmak istenen GES projesi için 
seçilen bölgenin meyve bahçeleri 
bulunduğunu belirterek proje-
ye tepki gösteriyor. Bir kısmı 
Hazineye ve kamu kurumlarına 
ait olan proje sahasındaki özel 
arazilerin bedel tespit ve tescil 
davaları ile kamulaştırma yoluna 
gidileceği belirtilirken, projenin 
inşaat süresinin 1 yıl olacağı 
kaydedildi. 

İMAR PLANI BULUNAMADI
Mevcuttaki HES projesine enteg-
re edilmesi planlanan GES için 
ilgili genelge kapsamında ayrıca 
bir lisans şartı aranmayacak. Pro-
jeyle ilgili görüşü sorulan Konya 
Büyükşehir Belediyesi’nin 28 
Ocak 2025 tarihli yazısında, proje 
alanının bölgeyle ilgili Nazım 
İmar Planı’nda belirlenen ‘Doğal 
Karakteri Korunacak Alan’ içeri-
sinde kaldığı belirtilerek,  “Ya-
pılan Arşiv kaydı taramasında; 
söz konusu alana ilişkin 1/5000 
Ölçekli Nazım İmar Planı ve 
1/1000 Ölçekli Uygulama İmar 
Planı bulunamamıştır” denilerek 
alanla ilgili plan hazırlanarak ilgi-
li komisyonda değerlendirilmesi 
gerektiği belirtildi.  

HEM UYARI HEM OLUMLU 
GÖRÜŞ
DSİ 4. Bölge Müdürlüğü ise 
projeyle ilgili 14 Şubat 2025 
tarihli kurum görüşünde, ÇED 
sahasının Hasan Deresi ve Sazak 

Deresinin geçtiği eğimli bir 
bölgede olduğuna dikkat çekerek, 
“Projenin işletilmesi esnasında 
ve sonrasında dere yatakları 
üzerinde herhangi bir faaliyet 
planlanmamalı, bozulan dere 
yataklarında memba-mansap 
şartını sağlayacak şekilde akış 
sürekliliği sağlanmalı, derelerin 
tabii yatakları aynen korunarak 
muhafaza edilmeli, dere yatakları 
ocak, şantiye tesisleri, yol, pasa, 
bitkisel toprak ve stok alanı ola-
rak kullanılmamalı, suyun serbest 
akışı engellenmemeli” uyarısında 
bulunarak alınacak önlemler 
doğrultusunda projenin uygulan-
masında bir sakınca olmadığını 
bildirdi. Olası aşırı yağışlarda 
oluşabilecek çevre yüzey ve taş-
kın sularına karşı tüm tedbirlerin 
faaliyet sahibi firma tarafından 
alınmasını isteyen DSİ,“yapıların 
su basman kotunun doğal zemin 
kotundan yeterli yükseklikte 
uygulanması, faaliyet sahibinin 
ve taşınmaz üzerindeki yapılaş-
madan dolayı üçüncü kişilerin 
görebileceği zarar ziyan husu-
sunda DSİ’den zarar ziyan talep 
edilmemesi, taşkın zararlarından 
DSİ’nin sorumlu tutulmaması 
gerektiği taahhütleri verilmelidir” 
şeklinde görüş bildirdi. 

MEVLANA MEYDANI’NA BİLE 
GES YAPILABİLİR
Bağ, bahçe ve tarla vasıflı 
arazilerde uygulanmak istenen 
GES projesine karşı tepkili olan 
Taşkent halkı ise ÇED raporu İl 
ve İlçe Tarım ve Orman müdür-
lüklerinden görüş alınmadığını 
savunarak meyve bahçelerinin 
üretim dışı kalacağı görüşünü 
dile getiriyor. Arazilerinin yok 
pahasına ellerinden alınacağını 
savunan vatandaşlar, kuşların ve 
yaban hayvanlarının yararlandığı 
su kaynaklarının da yok olaca-
ğını dile getiriyor. Taşkentli bir 
vatandaşın ilgili kurumlara yazılı 
olarak yaptığı itiraz başvuru-
sunda ise GES için seçilen proje 
alanının ilçe merkezine 530, 
belediye binasına 350, devlet 
hastanesi lojmanlarına ise 125 
metre mesafede olduğuna dikkat 
çekerek yer seçiminin hatalı 
olduğuna vurgu yaptı. Taşkent’in 
bin yıllık geçmişi göz ardı edi-
lerek proje hazırlandığı savunu-
lan başvuruda, şu ifadelere yer 
verildi: “Bu yanlış yer seçimi ve 
arkasındaki mantık; Hz.Mevlânâ 
Meydanı’na, Alaaddin Tepesi’ne, 
Konya Valiliği’nin bahçesine ve 
Meydanı’na GES projesi yapmak 
da isteyebilir. Hatta Ankara’da 
da güneş enerjisi verimliliği 
fena değil diyerekten; Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığının bahçesine, Devlet 
Su İşleri Genel Müdürlüğü’nün 
bahçesine, Tarım ve Orman 
Bakanlığının bahçesine ve diğer 
Bakanlıklarımızın bahçesine, 
verimliliği yüksek gördüğü her 
yere proje geliştirebilir. Bu iro-
niyi yapmak zorundayım, çünkü 
benim memleketim, 1000 yıllık 
kadim yurdum Taşkent’te yapılan 
proje budur ve karar vericilerin 
de; kendilerini bizim yerimize, bu 
cennet topraklarda 1000 yıldır ya-
şayan, ekmeğini taştan çıkaran 
yürekli ataların torunlarının 
yerine koyaraktan karar 
vermelerini bekleriz. 
Tabii ki de, karar 
vericilerin, kuv-
vetli itirazlarımızı 
dikkate alaraktan 
bu yanlışların 
önüne geçmesini 
bekleriz!”

DR. EŞREF 
ATABEY: 
GÜVENLİĞİNİ 
TEHLİKEYE SOKAR
Taşkent ilçesinde kurul-
mak istenen GES projesiy-

le  ilgili bir makale yayınlayan 
Jeoloji Yük. Mühendisi ve Tıbbi 
Jeoloji Uzmanı Dr. Eşref Atabey 
ise “Yenilenebilir enerji kay-
nakları çevre dostu bilinse de 
zararlı yönleri bulunmaktadır. Bu 
yönleri ne yazık ki kamuoyundan 
gizlenmekte, sadece yararlı yön-
leri ön plana çıkarılmaktadır. Her 
yararlı nesnenin bir de atığı yani 
zararlı yönü vardır. Hiçbir nesne 
yalnızca yararlı olamaz. Yenile-
nebilir Enerji Santralleri arasın-
dan Güneş Enerji Santralleri için 
geniş bir araziye ihtiyaç vardır. 
Bu yüzden birçok tarım alanı, 
meralar işlevsiz bırakılmaktadır. 
Tarım alanları, mera ve otlaklara 
kurulan Güneş enerji santralleri 
gıda güvenliğini tehlikeye sokar 
ve kırsal kesim açısından adalet-
siz bir uygulamadır” görüşünü 
dile getirdi. 

RİSKLERE DİKKAT ÇEKİLDİ
Projenin insan sağlığı üzerin-
deki olası etkilerine de değinen 
Atabey, makalesinde özetle 
şunları dile getirdi: “Çoğu güneş 
panelleri alüminyum, kadmiyum, 
bakır, galyum, indiyum, kurşun, 
molibden, nikel, silisyum, gümüş, 
selenyum, tellür, kalay ve çinko 
metallerinin bir kombinasyonunu 
içerir. Bu metallerden kadmiyum 
ve kurşun toksik olup, bazılarının 
da kanserojen etkileri olabilmek-
tedir. 

Güneş paneli atığı tehlikeli 
atık sayılır. Ayrıca GES saha-
sında kurulacak olan panellerin 
işletme aşamasında oluşacak 
elektromanyetik girişim etkisi, 
güneş enerji santrali yerlerinin 
yakınında bulunan radyo ve 
televizyon istasyonlarından gelen 
sinyallerin, paneller tarafından 
yansıtılması sonucu alıcıya giden 
doğrudan sinyallerin etkilenmesi 
söz konusudur. 

Güneş enerjisinin en önemli 
etkisi geniş bir araziyi kapla-
yabilmesi, arazi bozulmasına, 
erozyon ve vahşi yaşam için 
habitat kaybına neden olabilmesi-
dir. Kurulması planlanan Taşkent 
Güneş enerji santrali için de tüm 
bu sakıncaların geçerli olduğunu 
söyleyebiliriz.”

İÇME SUYUNU DA RİSKE SOKTU
Bugün Türkiye’de yarım litre şişe 
suyuna 15-20 TL ödenirken, içme 
suyu kalitesindeki su kaynakları-
nın enerji şirketlerine 49 yıllığına 
tahsis edilmesiyle beklenen ener-
jinin de elde edilememesi gibi bir 
gerçekle karşı karşıyayız. Yük-
selen döviz kuru nedeniyle ithal 
kömürle çalışan termik santraller-
de yerli kömüre yönelme sonucu 
verimli tarım arazileri, ormanlar 
ve zeytinlikler de kömürlü termik 
santrallere kurban ediliyor. Kö-
mürün yarattığı ölümcül kirlilik 
göz önüne alındığında, temiz 
enerji hayaliyle ve kısa vadeli 
politikalarla çıkılan yolculuğun 
sonunda bir tür kısır döngüye gi-
rilerek kirletici enerjiye mahkûm 
olunduğu görülüyor. Hatalı enerji 
politikaları, gelecek için yaşam-
sal önemde olan içme suyunu da 
temiz enerji üretimini de riske 
soktu. n YUSUF YAVUZ

HES OLMAZSA
GES YAPALIM
Konya’nın Taşkent ilçesinde 2011 yılında inşa edilen HES projesinde başka bir üretim 
lisansına gerek duyulmaksızın GES projesi eklenmek isteniyor. Ülke genelinden 140 
HES projesinin benzeri şekilde GES ve RES gibi entegre üretime geçmek istemesi, yak-
laşık 20 yıldır HES’lere karşı vadilerde su nöbeti tutan binlerce insanı haklı çıkardı…
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Antalyaspor Asbaşkanı Basın Söz-
cüsü Fatih Gürcü X hesabından 
yıptığı açıklamada, kimsenin ön 
yada arka bahçesi olmadıklarına 

dikkat çekerek bu tür ithamlarda bulunanlara 
sert cevap verdi.  

BUNLAR BOŞ LAKIRDILAR 
Gürcü, “Biz Antalyaspor’uz” başlığı adı altın-
da gerçekleştirdi. Basın Sözcüsü Fatih Gürcü, 

“Bugüne kadar ne kimsenin bastonu ne de 
kimsenin ön/arka bahçesi olduk. Kimse de bu 
ithamlara cüret edemez. Ancak, günümüzün 
anlık reytingleri uğruna iftiralarla geçici yer 
bulan, bir yerlere yaranmaya çalışanların boş 
lakırdısı olur” ifadelerini kullandı. 

BU ŞEKİLDE VAR OLDUK
Antalyaspor’un saygı duyulan bir takım 
olduğuna dikkat çeken Gürcü,sözlerini şöyle 

sürdürdü: “Kimse kendi hayatını baz alarak, 
kendi dünyasının sınırları içindeki ufkuna bizi 
dahil etmeye çalışmasın. Biz oralardan çok 
uzağız.Biz camiamızın büyüklüğü ve temizli-
ği ile, tüm camialar tarafından saygı duyulan 
bir takımız. 58 yıllık tarihimizde de tertemiz 
olan ismimizle hep bu şekilde var olduk.
Yaşasın tüm şaibelerden uzak olan sarsılmaz 
yapısıyla büyük Antalyaspor!” 
n ERTUĞRUL GÜN

Boş lakırdılarla
bizi sarsamazlar

FATIH GÜRCÜ’DEN ZEHIR ZEMBEREK PAYLAŞIM

Antalyaspor Asbaşkanı Basın Sözcüsü Fatih Gürcü’den dikkat çeken bir çıkış geldi. 
Gürcü, “Kimsenin arka bahçesi değiliz. Kimse bu tür ithamlarda bulunmaya cüret ede-
mez. Yaşasın tüm şaibelerden uzak olan sarsılmaz yapısıyla büyük Antalyaspor!” dedi 

AKRA Hotels ana sponsorlu-
ğunda AG Tohum desteği ile bu 
sene 7’nci kez gerçekleştirile-
cek AKRA GranFondo Antalya 
poweredby AG Tohum, Kemer’in 
eşsiz güzelliklerinde 18-19 Nisan 
tarihlerinde gerçekleşecek. 
Türkiye’nin önemli bisiklet 
destinasyonlarından Antalya’nın 
Kemer ilçesinde ‘Pedallar döner, 
dostluk büyür’ sloganı ile düzen-
lenecek organizasyon, amatör 
yol bisikletçilerine yarış imkanı 
sunacak. 
Ulusal ve uluslararası birçok 
sporcuyu bir araya getirecek 
AKRA GranFondo’da sporcular 
iyilik ve dostluğa pedal basacak.

2 AYRI PARKURDA KOŞULACAK
2018 yılından bu yana düzenle-
nen organizasyon, Uluslararası 
Bisiklet Birliği (UCI) ve Türkiye 
Bisiklet Federasyonu yönetmelik-
lerine göre gerçekleşecek. AKRA 
GranFondo, 2 bin metreden fazla 

tırmanışa sahip 98 kilometrelik 
uzun ‘AKRA’ parkuru ve 537 
metreden fazla tırmanışa sahip 
49 kilometrelik ‘AG Tohum’ par-
kurunda koşulacak. Yarış, Kemer 
Olbia Parkı’ndan start alacak ve 
yaklaşık 6 saatin ardından aynı 
noktada sona erecek.

10 ÜLKEDEN 500 SPORCU
Organizasyonun tanıtım toplan-
tısında konuşan AKRA Gran-
fondo Proje Koordinatörü Haluk 
Özsevim, yarışa 10 ülkeden 500 
sporcunun katıldığını söyledi. 
Özsevim, “Organizasyonda 
sporun birleştirici gücünün dünya 
barışına katkı sağlayacağına ina-
nıyoruz. Yarışa Birleşik Krallık, 
Rusya, Kazakistan, Danimarka 
Ukrayna gibi ülkelerden sporcular 
katılıyor. 6 saatlik yarış orga-
nizasyonu olacak. Kemer’den 
Konyaaltı’na gelecek sporcular 
dağlara da çıkarak eşsiz manzara-
da yarışacak” dedi. 

TANITIM AÇISINDAN DA ÖNEMLİ 
AG Tohum Yönetim Kurulu 
Başkanı Burak Gönen, orga-
nizasyonun şehrin tanıtımına 
katkı sağlayacağını dile getirdi. 
Diana Travel Yönetim Kurulu 
Başkanı Burak Tombul, 7’ncisi 
düzenlenen organizasyonun uzun 
yıllar sürmesini diledi. Corendon 
Airlines Yönetim Kurulu Başkanı 
Yıldıray Karaer ise Avrupa’dan 
yoğun turist popülasyonunun 
olduğu tarih aralığında yapıla-
cak organizasyonun turizme ve 
kente katkı sağlayacağını söyledi. 
Konyaaltı Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Veysel Akyar, spor 
organizasyonlarına ve sporculara 
destek olacaklarını dile getirdi. 
Kemer Belediye Başkan Vekili 
Sezayi Cansın Efir ise Kemer’in 
spor turizminde önemli bir rol 
üstlenmesi amacına uygun olarak 
organizasyonun ilçenin tanıtımına 
katkı sağladığını belirtti. Antalya 

Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Cansel Tuncer, şehrin 
tanıtımına Antalya’nın marka 
değerine katkı sunan organizas-
yonlara destek olmaya devam 
edeceklerini anlattı. Antalya İl 
Kültür ve Turizm Müdürü Cande-
mir Zoroğlu, sürdürülebilir turizm 
etkinliklerinin yapılmasının ken-
tin açısından önemine değindi. 

ŞENLİK HAVASINDA GEÇECEK 
Antalya Gençlik ve Spor İl Mü-
dürü Yavuz Gürhan, Antalya’da 
yapılan spor organizasyonları ve 
turizm faaliyetlerinden bahsetti. 
Gürhan, katılımcılara keyifli yarış 
diledi. Kemer Kaymakamı Ahmet 
Solmaz, kaymakamlık olarak 
ilçede düzenlenecek organizasyon-
lardan dolayı nisan ayını ‘bisiklet 
ayı’, mayıs ayını da ‘dalış ayı’ ilan 
ettiklerini söyledi. Antalya Vali 
Yardımcısı Ayhan Yazgan da ama-
tör yol yarışlarının şenlik havasın-
da geçeceğini belirtti.  n DHA

GRANFONDO HEYECANI
10 ÜLKEDEN 500 SPORCU YARIŞACAK

AMATÖR yol bisikletçilerinin vazgeçilmezi AKRA GranFondo Antalya’nın tanıtım toplantısı yapıldı. 
Bu sene 7’ncisi koşulacak yarışta 10 ülkeden 500 sporcu yer alacak. Ulusal ve uluslararası birçok 
sporcuyu bir araya getirecek AKRA GranFondo’da sporcular iyilik ve dostluğa pedal basacak.

Bu sezon beklenilen per-
formansından uzak kalarak 
küme düşme hattına yerleşen 
Alanyaspor, ligin flaş takımı 
Samsunspor’u ağırlayacak. 
Kalan maçlarını ligde kalmak 
üzere oynayacak olan Alanya 
ekibinde elde edilecek 3 puan 
altın değerinde olacak. Alan-
yaspor, Süper Lig’in 32.haf-
tasında Samsunspor’u ağır-
layacak. Pazartesi günü Gain 
Park Stadyumunda oynanacak 
olan mücadele saat 20.00’da 
başlayacak. Alanyaspor için 
kritik önem taşıyan bu karşılaş-
mada Atilla Karaoğlan düdük 

çalacak.Atilla Karaoğlan’ın 
yardımcılıklarını Volkan Ah-
met Narinç ve Mehmet Salih 
Mazlum yapacak. Mücade-
lenin dördüncü hakemliğini 
ise Yunus Dursun üstlenecek.
Alanyaspor, Süper Lig’de şu 
ana kadar oynadığı 29 maçta 
topladığı 31 puanla 17’nci 
sırada bulunurken Samsunspor 
ise 30 maçta topladığı 50 
puanla 3’üncü sırada yer aldı. 
Alanyaspor, küme hattından 
kurtulmak için Samsunspor 
mücadelesine mutlak 3 puan 
hedefiyle çıkacak. 
n ERTUĞRUL GÜN 

Alanyaspor altın
puanın peşinde

Serik ilçesi Belek turizm 
bölgesinde 6 yıl aradan sonra 
düzenlenecek Turkish Airli-
nes Open Turnuvası’nda, 156 
oyuncu sahaya çıkacak. 

Turnuvanın biletleri satışa 
çıktı. DP World Tour kapsa-
mında, 8-11 Mayıs tarihlerin-
de Belek’teki Regnum Carya 
Golf Kulübü’nde düzenle-
necek turnuvaya, dünyaca 
ünlü golfçüler katılacak. 
Westwood, Colin Montgo-
merie, Danny Willett, Tyrrell 
Hatton, Padraig Harrigton, 
Tommy Fleetwood, Ian 

Poulter, Martin Kaymer ve 
Thomas Bjorn’un da bulun-
duğu birçok ünlü isim sahaya 
çıkmıştı. 

2019 yılında, Montgomerie 
Maxx Royal Sahası’nda dü-
zenlenen son Turkish Airlines 
Open, DP World Tour tarihin-
de üçüncü kez altı oyuncunun 
yer aldığı Play-off’a sahne 
olmuş, Benjamin Hebert, 
Kurt Kitayama, Victor Perez, 
Matthias Schwab ve Erik 
van Rooyen’ı geçen Tyrrell 
Hatton kupayı kazanmıştı. 

n DHA 

Ünlü sporcular 
Belek’e geliyor

OKUL sporları organi-
zasyonu kapsamında, 
2024-2025 eğitim öğretim 
yılında Antalya’da katıldık-
ları müsabakaları şampiyon 
olarak tamamlayan Serik 
Gedik Ortaokulu 3x3 Yıldız 
Kız Basketbol Takımı, bölge 
finallerinde ikinci olarak 
Türkiye Şampiyonası Final-
leri’ne katılma hakkını ka-
zandı.Gedik Ortaokulu 3x3 
Yıldız Kız Basketbol Takımı, 
14-16 Nisan 2025 tarihlerin-
de Burdur’da yapılan Bölge 
finallerinde A Grubu’nda 

yer aldı. Yarı finalde, Isparta 
temsilcisini 17-7 gibi farklı 
bir skorla mağlup eden ‘Ge-
dik’in Yıldızları’ finale yük-
selerek, Türkiye Şampiyona-
sı’na katılmayı garantiledi.
Finalde, Manisa Ahmetli’ye 
18-10 mağlup olan Gedik 
Ortaokulu, gümüş madalya 
ile Serik’e dönerek, Türkiye 
Şampiyonası hazırlıklarına 
başladı. 3x3 Yıldız Kız Bas-
ketbol Türkiye Şampiyonası 
Finalleri, 18-22 Mayıs 2025 
tarihleri arasında İstanbul’da 
düzenlenecek. n DHA

Gedik’in yıldızları 
Türkiye finalinde



UÇANSU TEKRAR
SUYA KAVUŞTU

Gündoğmuş ilçesinde 
Toroslar’ın zirvesinde 
doğan, yaklaşık 50 metre 
yükseklikten 3 kol üzerin-

den dökülerek ilerleyen Uçansu Şe-
lalesimuteşem görüntüsüne yeniden 
kazandı. Geçtiğimiz günlerde henüz 
çok az kişi tarafından bilindiği için 
‘gizemli güzellik’ anılan şelalenin 
kuruduğu gözlenmişti.Bölgeye 
hayat veren şelalenin kuruduğunu 
gören ziyaretçiler büyük üzüntü 
yaşatmıştı. 
BÖLGENİN GİZLİ CENNETİ
Antalya’nın Gündoğmuş ilçesin-
de Toroslar’ın zirvesinde doğan, 
yaklaşık 50 metre yükseklikten 3 

kol üzerinden dökülerek ilerleyen 
Uçansu her yıl binlerce ziyaretçiye 
ev sahipliği yapıyor. Henüz çok az 
kişi tarafından bilindiği için şelale, 
‘gizemli güzellik’ ve ‘saklı cennet’ 
olarak anılıyor.Gündoğmuş ilçesi 
Eskibağ ve Kayabükü sınırları içeri-
sinde, Toroslar’ın zirveleri Geyik ve 
Akdağ’ın eriyen kar sularının oluş-
turduğu Uçansu Şelalesi, yaklaşık 
50 metre yükseklikten dökülüyor.
MUHTEŞEM GÖRÜNTÜ 
Şelalenin kaynağından Alara Çayı 
boyunca gürleyerek akması etrafı-
na da hayat veriyor. Asırlık çınar 
ağaçlarının görsel güzellik oluş-
turduğu çay boyunca doğal yaşam 

tüm canlılığıyla sürüyor. Su sıcak-
lığı 15 derecenin üstüne çıkmayan 
Uçansu’yu oluşturan Alara Çayı ise 
başladığı noktada ulu çınarlar ve 
ormanlık alan içinden yaklaşık 100 
kilometre sonra Manavgat ilçesi 
sınırlarından Akdeniz’e dökülüyor. 
Şelale yaz ayında olduğu kadar kış 
ve bahar aylarında da ziyaretçilerine 
ev sahipliği yapmaya devam ediyor. 
Toroslar’ın zirvesinde doğan, yak-
laşık 50 metre yükseklikten 3 kol 
üzerinden dökülerek ilerleyen Uçan-
su Şelalesi’ne gidenler geçtiğimiz 
günlerde hayal kırıklığına uğramıştı. 
Şelalenin kuruduğunu gören ziya-
retçiler büyük üzüntü yaşadı. Nisan 

yağmurları ile şelale yeniden muhte-
şem görüntüsüne döndü. 
SENARYO TEKRAR ETMESİN
Şelalenin yeni görüntüsü ile çok 
mutlu olduğunu ifade eden Fatih 
Duman, “Ben her sene düzenli gelir-
dim. Bu yıl ilk ziyaretimizi aile-
cek yapmak istedik. Gördüğümüz 
manzara karşısında büyük üzüntü 
yaşamıştık. Bu üzüntüden çıkama-
yarak yeniden gittim. Bu kez o eski 
günlerine dönmesi ile bayram ha-
vası yaşadık. Umarım bir daha aynı 
senaryo tekrar etmez. Bölge halkı da 
çok mutlu” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL 
HABER

Gündoğmuş ilçesinde ‘saklı cennet’ olarak anılan Uçansu Şelalesi geçtiğimiz 
günlerde kuruması ile dikkat çekmişti. Şelalenin nisan yağmurları ile muhte-
şem görüntüsüne yeniden kavuşması ziyaretçilerine bayram havası yaşattı. 

Bahar aylarının gelmesi ile denizanala-
rının göç mevsimi başladı. Akdeniz Üni-
versitesi Su Ürünleri Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Jale Korun, suların ısınması ile 
kıyıya yaklaşan denizanalarıyla temasın 
ciddi sağlık sorunlarına yol açabile-
ceğini aktardı. Prof. Dr. Korun, “Bahar 
aylarında başlayan göçler genellikle 
mayıstan eylüle kadar devam edebili-
yor. Suların ısınması ile birlikte Levant 
Denizi’nde yoğun şekilde görülüyorlar” 
dedi. Prof. Dr. Korun, önceki yıllarda 

Antalya Körfezi’nde Manavgat’a kadar 
uzanan yaklaşık 100 kilometrelik alanda 
büyük sürüler halinde denizanalarının 
gözlemlendiğini söyledi.
EN ÇOK GÖRÜLEN TÜR
Antalya Körfezi’nde en sık rastlanan de-

nizanası türünün Rhopilema Nomadica 
olduğunu belirten Prof. Dr. Jale Korun, 
bu türün Doğu Afrika kökenli olduğunu, 
özellikle Doğu Akdeniz’de yoğun görül-
düğünü söyledi. 

Prof. Dr. Korun, “Denizanalarının 40 
kilograma kadar ulaşabilen bireyleri 
var. Hem boyutları hem de sürüler 
halinde göç etmeleri nedeniyle kıyı 
kesimlerinde yoğun şekilde görülüyor” 
dedi.

Uzun yıllar Kızıldeniz üzerinden Sü-
veyş Kanalı yolu ile Akdeniz’e ulaştığı 
düşünülen türün, son araştırmalara 
göre Doğu Afrika’da Tanzanya açıkla-
rında da gözlemlendiğini, gemi balast 
sularıyla bölgeye taşındığının ortaya 
çıktığını ifade eden Prof. Dr. Korun, 
“Rhopilema Nomadica hem balıkçılık 
faaliyetlerini olumsuz etkiliyor hem de 
temas halinde ciddi cilt reaksiyonlarına 
yol açabiliyor” diye konuştu.

SAĞLIK KURULUŞUNA BAŞVURUN
Antalya Körfezi’nde sık görülen türlerin 
büyük boyutlara ulaştığını belirten 
Prof. Dr. Korun, “Bazı denizanaları 40 
kilograma kadar ulaşabiliyor. Bu da hem 
görsel olarak dikkat çekiyor hem de risk 
oluşturuyor. 
Vatandaşlarımız kesinlikle temas etme-
meli. Eğer temas gerçekleşirse, bölge 
sadece deniz suyuyla yıkanmalı. Tatlı su, 

sirke ya da kolonya kesinlikle kullanıl-
mamalı ve mutlaka bir sağlık kuruluşuna 
başvurulmalı” dedi. Deniz kenarında 
görülen denizanalarının parçalanmış olsa 
bile yakıcı etkisini sürdürebileceğini vur-
gulayan Prof. Dr. Korun, “Yeni doğmuş 
olabilir, iğneleri aktif olabilir. O yüzden 
denizin dışında sahilde de olsa çocuklar 
ve yetişkinler kesinlikle dokunmamalı” 
diye konuştu. n DHA

DENİZANASI UYARISIAKDENİZ Üniversitesi Su Ürün-
leri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Jale Korun, baharın gelmesi 
Akdeniz’e göç eden deniza-
nalarının balıkçılığı ve insan 
sağlığını tehdit ettiğini belirtti. 
Korun “Eğer temas gerçekleşir-
se, bölge sadece deniz suyuyla 
yıkanmalı ve bir sağlık kurulu-
şuna başvurulmalı” dedi.

Manavgat Belediyesi, 
Halk Lokantası, Kadınlar 
Kahvesi ve Emekliler 
Kahvesi’nin ardından bu 
kez Kızılot Mahallesi’nde 
“Halk Kahvesi”ni vatan-
daşların hizmetine açıldı. 
Açılış törenine; Ma-
navgat Belediye Başkanı 

Niyazi Nefi Kara, CHP 
Manavgat İlçe Başkanı 
Oykun Başar, belediye 
başkan yardımcıları, bele-
diye meclis üyeleri, sivil 

toplum kuruluşlarının tem-
silcileri, oda başkanları, 
mahalle muhtarları ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. 
Halk Kahvesi’nin yapı-

mına katkıda bulunan 
hayırsever Önem Gök’e 
teşekkür eden Başkan 
Kara,  Burası, Manav-
gat’taki diğer kahveleri-
miz gibi sizlerin bir araya 
geleceği, kitap okuyabile-
ceği, gazete takip edebi-
leceği, dostane sohbetler 
gerçekleştirebileceği bir 
yer olacak. 
Birbirini seven, say-
gı duyan, yardımlaşan 
Manavgatlılar olarak bir 
arada olmamız gerekiyor. 
Biz biriz, birlikteyiz. Bu 
birlikteliği bozmadık, 
bozmayacağız.” dedi. 

n BÜLTEN/MANAV-
GAT BELEDİYESİ 

KIZILOT KAHVESİ 
HİZMETE AÇILDI

5 LİRAt

18 Nisan 2025 CUMA

CORENDON Airlines, gökyüzün-
deki 20’nci yıldönümünü unu-
tulmaz bir etkinlikle taçlandırdı. 
12 Nisan 2025 Cumartesi günü, 
Avrupa ve Mısır’daki 32 havalima-
nından kalkan yaklaşık 80 uçuşta, 
yolculara özel olarak hazırlanan 
dostluk bileklikleri hediye edilir-
ken, tatlı bir sürpriz olarak lezzetli 
çikolatalar da ikram edildi. Hava 
yolu şirketinin bu jesti, gökyüzünde 
adeta bir festival havası oluşturur-
ken, markanın yolcularına duyduğu 
minnet ve bağlılığı içten bir şekilde 
ortaya koyarak beğeni topladı. 
 NİCE BAŞARILI YILLARA 
  Gökyüzündeki 20’nci yıllarının 
coşkusunu binlerce Corendon 
yolcusuyla paylaşmaktan mutluluk 
duyduklarını belirten Corendon 
Airlines Yönetim Kurulu Başka-
nı Yıldıray Karaer, konuyla ilgili 
yaptığı açıklamada şu ifadelere yer 
verdi:  “Corendon Airlines olarak, 
tam 20 yıldır turizm ve havacılık 
sektörlerinde hizmet vermenin gu-
rurunu yaşıyoruz. Her yıl yaklaşık 
500 bin turisti ülkemize getirerek 
turizme önemli katkılar sağlıyoruz. 
Faaliyetlerimizi ilk günkü inanç ve 
kararlılıkla sürdürüyoruz. Önümüz-
deki dönemde de yenilikçi hizmet-
lerimiz, güçlü filomuz ve müş-
teri memnuniyetini odağına alan 
vizyonumuzla gökyüzünde başarı 
hikâyesi yazmaya devam edeceğiz. 
Bu anlamlı dönüm noktasında tüm 
yolcularımıza ve iş ortaklarımıza 
teşekkür ediyor, nice başarılı ve gü-
venli uçuşlara birlikte imza atmayı 
diliyoruz.” n İHA
 

20’nci yıldönümü
coşkuyla kutlandı


